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H nTLe a cH OF CASE .
CARL AUSTIN HALL, was., Joho James Byrges, Stéve KIDNAPING L
Strand; Hobert White, John Grant, John Hager, . EXTORTION

R. Grant; BONNIE PMILYIHEADY, nec Bonnie Emily Brown,|/
was.; Mrs, Vernon Ellis Heady, Esther Grant; E,AGran
ROBER™ COSGROVE GREENLEASE, Jr, - VICTTM 2

Syncpsis_of Fasts: o _ y -}
— CARL AUSTIN HALL and BONNIE EMILY HEADY apprehended by | 2
g St, Louis Police Department, 10-6-53 and 10-7-53 reapectively, | ./ .-
Wher guesticned by St. Louis Police Department re posseasion o
~of large amount of money, HALL admitted kidnaping vietim.  J / 7
) Autrorized complaint filed against subjects before U. S. )3 ™
;: Comuissicner CHARLES H. THOMPSON at Kansas City, Mo, 10-7-63, | .-

S charging them with violation of Section 876, Title 18, .
SR B U,.S., Code, Subjects released, along with $2$5,140.00 of
L , ransan money recovered by St, Louis Police Department, to-
3 e Baresu custedy 10-7-5% #7d appearsd before U, 3. Commissioner:
) : EDWIN J. BEAN, St. Lecuis, Mo, and temporarily committed to

! custody of U, S, Marshal, St. Louis; ¥o. upon failure to
make $100,000.00 bond. Brought before U, §. Commissioner
BEAN 10-9--53, waived hearing and remanded tc custody of

U. S. Marshal., Removed to Kansas City, Missouri 10-14-53.
HALL admitted during initial interviews planning kidnaping,

actual abduction, buryipg of victim; executing ranscm notes : |
and pickup of ransom money but denied actunal killing of victim, } Yot
HEADY admitted taking victim from school in Kansas City, Mo. Ay 2
at request of HALL btut claimed no knowledge of kidnaping at - \ P I
time., Dgnied knowledge of circumstances pertaining to | . ,
victim's death. On 10-11-53 HALL admitted transportation of 5.

victim from Missouri to Kansas, killing victim in Ksnsas and
subsequently transporting victim’s body to St. Joseph, Missouri %*
for bturial, HEADY adm?'tted participation in planning of
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SL  T-429
Symepsis of Facts: (Continued) .

kidnarping, intent to kidnap at time of abduction, and gave complete
details regarding victim's death, Signed statements obtained.
Activities of subjects st time of abduction to apprehension and
substantial corroboration through investigation of these activities
in St. Leuis, Missourl set forth. Physical evidence recovered during
investigation described in detail, Subjects deny any knowledge of
whereabouts of unrecovered ransom, Subjectfs descriptions set

forth. Ransom recovered $295,280,00; ransom located; but not yet
recovered, $380. ] =

w P -

DETAILS: AT 3T. LOUIS, MISSQURI

This investigation represents the combined efforts
of many Special Agents assigned to the St. Louis Office. The
icentities of these Agents are specified in the body of the report.
in relation to the investigation conducted by them.
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I. APPREHENSION OF SUBJECTS BY ST, INUIS POLICE DEPARTMENT

A. Notification of Avprehension

At Midnight; October 6; 1953, Chief of Police JEREMIAH O°CONNELL, St.
Toui+ Folice Department; telephonically csontacted SAC J. E. THCRNTON at the
iatter's residence and stated that he thought the Department had something¥very
g-0d3%at the 11th District Precinct. Chief O?CONNELL requested SAC THORNTON to
Jjein him there immediately with another Speeial Agent. . ‘ _ g b-‘E)

e,
SA —joined the SAC immediately and they proceeded dir-

estly to the 3ith District Precinet where Chief NNELL, havring just arrived,
........... and SAC THORNTON to Lt. LOUIS SHOUIDERS, of the Department.
At that time LT, IDERS disclosed that a laig?a‘mmt of currency in $10 and
$20 bilis had been recovered and that CARL AUSTIN HALL had admitted the kidnapping
of ROBERT GREENLEASE,
% |
>
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IY. BSTATEMENTS OF SUBJECTS

A. STATEMENTS OF HALL ' X

e foll interview with subject CARL AUSTIN HALL was cc:miucﬂwcl\'a N k\ :
by SA on October 7, 1953:

CAEL HALL was interviewed at the 1lth District, St. Louis Police -
Department, at which time he advised he was born July 1, 1919 and that he k
was an insurance salesman and had been living with BOWNIE HEADY for several
months in St. Joseph, Misscuri, HALL was in a miserable physical condition

amd wamitad and alivmnad At AF hia nhadw An aawvawn]l Annran
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necessary to have az waste basket in front of him, and it could not be
determined whether he was suffering from the effects of alcohol or whether the
morphine was wearing off. He blacked out completely at 2:40 a.m., and
later was sent to the C:Lty Hospital. When he returned ¢n a stret.cher, he
was still in a miserable physical condition. When he did revive to an
extent; most of his answers to inquiries were mumbled and inarticulate
words. When information was elicited from him, it was to the effect that the
boy was well and should have bean released on Monday at Pittsburg, Kansas,
in front of the Besse Hotel. At times he indicated the boy m:ight be in
Parsons, Kansas; with a TOM MARCH or T(M MARSH, who HALL indicated was
in the kidnapping and whose responsibility it was to take care of the child. 5

After cortinuous questioning, HALL seemed to break and indicated
that the GREENLEASE boy was dead and was buried in HEADY'S backyard at 1201 4
South 38th Street, St. Joseph, Missouri. He indicated new fiowers had '
been planted over the spot where he had buried the GREENLEASE boy. HALL R
stated he had turned the boy over to a TOM MARCH shortly after he had met >
BONNIE HEADY near the Katz Parking Lot in Kansas City and that T MARCH
was to take the GREENLEASE boy to the HEADY home in St. Joseph; Missourl. - i
HALL advised that, upon returning to St. Joseph, Missouri, on October 5, - T :
1953, with BONNIE HEADY, he had expected to find the TOM MARCH and the boy,
and when hse did not find them he went down to the basement and found that
the GREENLEASE boy had been shot.

A photograph of TH(MAS JOHN MARSH, FBI No. 1121323, was exhibited
to EALL, and he would neither identify nor eliminate him as the TOM MARSH
or MARCH involved in the kidnapping.

The following signed statement was obtained from HALL on October

7

7: 19533_

"October 7, 1953 ‘
St. Louis, Missouri ]

"I, CARL AUSTIN HALL, have talked with Chief of Police |
JEREMIAH O'CONNELL, Colonel LONG of the Police Board, Lieutenant
LOUIS SHOULDERS, Chief of Police BRANNON and J. E. THORNTON of

SorTed e T e
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"the Faderal Bureau of Investigation. I ¥now all of these men are
law-enforcement officers and the following statement is entirely
free of my own. WNo threats or promises have been made to me. I
expect that T will stand trial in Court and know that I am entiiled

to an attomey and want to tell the entire truth.

F1 have known of the GREENLEASE family for many years, having
attended military school with FAUL CREENLEASE, who is an adopted
son. I knew the fanily was wealthy and that there was a small
ey about six years of age, and thought of kidnapping him for about
two years and planned it on several occasions. : N

"I sant BONNIE HEADY, a girl 1 ha\i 1:wed with for several
months at St. Joseph; Missouri; to get BOBBY GREENLEASE., I told
her he was my son and that my former wife did not want me to see

+hime T tuld her to tell the nun or the person who answered the
door to say that BOBBIE's mother was i1l and that she had come
for him. BNNTE HEADY and I had driven from St. Joseph,; Missouri
to Kansas City, Missouri in a Plymouth station wagon and T left
BONNIE HEADY out at Katz Parking Lot, LOth and Main Street, and on
My instruction she took a taxicab to the school and was gone about
tventy minutes and returned in a taxicab to the Katz Parking Lot.
I told her to go shopping around the Plaza, a shopping area; and
made arrangements to meet her in an hour,

"] took BOBBY GREENLEASE over on Westport Moad. I gave the
boy to TQM MARSH, who was driving a 1950 Chevrolet, grey-gunmetal
in eolor; and by pre-arrangement MARSH was to-take BOBBY GREENLEASE
to St. Joseph, Missouri to 1201 South 38th, the home of BONNIE '
HEADY. I then returnmed and met BONNIE HEADY in the plaza area
and told her I had taken the boy back to the schools I picked her
up in the Plymouth station wagon and drove back to St. Joseph to
her home at 1201 Scuth 38th Street.

G. Was he dead when you got there?
A. Yeas.

Q. Where was the other man?

A. He was gone.

Q. How was he killed?

A. With a gun.

Q. Mhere was he shot?

A+ T don't even remember. Iddon't know,.
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What did you do when you found him in this condition?

f\
€D
-]

A« T had to bury him. 5 T
Qs V%here didyou bury him?
A. In the back yard.

"I took a religious medal off BOBBY and later sent it in a
note to BOBBY's family. I covered up the spot where BOBBY was .
buried with dirt and I told BONNIE HEADY to go buy some flowers

RGN =} allll LS DAATAY AL Langaarl VT a=P L

&3 I wanted to.set out a flower bed. BCNNIE HEADY bought the
flowers and I planted them in a day or so where I had buried BOBBY
GREENLEASE.
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pay stations in Kansas City and talked with one man named LE]JTERM.\N
I told Mr. LEDTERMAN I had BOBBY and that he was safe. I told
Mr. IEDTERMAN that BOBBY would be returned safely if $600,000 were
prid in tens and twenties. I told himI wa.nted them in Fedaral

Poaren doarnTern F AL
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"I sent Mr. GREENLEASE a letter andplaced it in the U. S.
Mail at Kansas City, Missouri and told him in the Jtter that if he
ware going to make a contact he should place the ad "meet me in

M inacsal iy +4ha Warnemns M4y Chman 72N TTNTTDUAN wandt oA 44 Lac 48
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BOBBY could answer certain questions. Mr. LEDTERMAN asked me to
ask BOBBY the name of his chauffeur. :

[

*I told them to put a white flag on the car aerial i‘or twenty

wmtmard o mvmd Ao wr awrmaa daad ar o —xw maia  BRE e d e —— P
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29th and 39th Streets. I dmn't know whether they followed thesa
instructions as T wasn't there and depended upon the ad in the’
paper. I wanted to test them and made another call and talked to
Yr. LEDTERMAN again and told him we would try again. Y told him
to go out Highway 69 and get a note-underneath a sign, some view
sign. I placed the note there and I saw LEDTERMAN get the note.
I was in my car.

"The next contact was mads by telephone and this time I told
him to go to the corner andpick up a note. In the meantime I was
worpied because I knew BOBBY GREENLEASE was dead but Is till tried
to éollect; and the final arrangements were that Mr. LEDTERMAN would
place the $600,000 about ten miles east of Kansas City on Route LO
on side road 10E. The money was in an Army duffel bag and was
placed on the side of a bridge. I didn't see anyone following him

T
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"and knew that no police were around. I waited about ten minutes
and drove to the spot; got out; picked up the duffel bag and placed
it in the trunk of a rented car. After getting the money BANNIE
HEADY and I drove back into Kansas City and called the GRERNLEASE
home from a pay station from a bar on Troost. I told him I had
gotten the bag and T would send him a wire the following morning

st Pittsburg, Kansas in care of Westermn Union. I told him
instructions concerning the return of BOBBY GREENLEASE would be

s2t out in the wire. I did not send the wire and knew that BOBBY
could not be returned because he was dead.

YBONNIE HEADY was with me while I watched the contact place ‘
the money in the duffel bag at the spot and was in the car when I : i
got out and got it. BONNIE HEADY and I drove to St. Louis arrivirng R
sarly in ihe morning and rented a room or an apartment at L,50L
Argenal Street. BONNIE HEADY and I had an argument and I left the
apartment leaving her with about $2,000 of the kidnap money.

"T drove to a motel cal 1ed the Coral Motel or Coral Court and
stzyed, I think, in cabin [9A. I arranged to get a girl to stay
with ma through soms cabble and stayed with her overnight. I
went on back to town in a cab. She came back to the motel that
day in a cab and I made arrangements for her to go to los Angeles
by plane and gave her some of the ransom money. I think I gave
her $1,000 and I told her to do two or three things for me. (ne
of them was to mail a2 letter to an attorney named BARNEY PATTON in ) 3
ihe Corby Building at St. Joseph, Missouri. I said I was planning i
on leaving the country. I sent him the key to may apartment in St. 3
Josephe.

"SANDY, the girl who stayed in the motel with me, was to
contact me through Western Union and I think I told her to call "
me or contact me by the name of STEVEN“CRANE st St. Louig in cars

uilbdet Loyt il Y RS Adw e

of Western Union. T wanted SANDY to mail a leiter from Los

Angeles to BARNEY PATTON in St. Joseph to tell him what had

happened. I made telephonic contacts with the GREENLEASE home

and sent letters through the U, S. Mail and told the GREINLEASE
and

fami 11r the hov would be return falv if SANND ODD mors ratd ma
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" WBONNIE HEADY was drmking considerably and T tried to conceal
it from her. Although she was suspicious I don't think she knew : ,
what the whole thing was all abaut. |
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"I know that I will have to stand trial in Court and this = . |
entire statement is free ard I know that it can and will be used !
against me in Court. I have read the above statament consisting :
of six pages and have initialed each page.

Signed: CARL AUSTIN HALL

"Witressed: J. E. THORNTON, FBI; St. Louds; Mo, s V\kc_ \

W 01, St Lous, o.*
F’

The above statsment was taken under extremely difficult conditions = . :
in visw of HALL'S physical condition. Refer to medical report under the !
headirg of Physical Examinations which reflects that at the time HALL was in !
2 saai-comatos= condition and mumbling for water suffering from acute alcoholism.
Bezause of this, it was not possible to afford him a logical and thorough
intervier.

Tne following interview was conducted by SAs and \a 1\‘\
on October 8 and 9; 1953; while HALL was incarcerated in the
St. Louis City Jails

HALL advised that he is the son of JOHN AUSTIN HALL, who died in
1932 at Pleasanten; Kansas; that his father was a prominent attorney, L
who was quite wealthy and left his family well-provided far and that upon
the death of his mother; Mrs. ZELLA C. HALL, in 1943 at Pleasanton, ' 1
Kansas; he, CARL HALL, received an inher:.tanca, which; had he been frugal,
wculd have maintained him in , 1

p
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a sonfrréable situvation for m good mowber of years. He stated that he was
married al Excaleior Springe, Misrouri, in 1646 to IRENZ HOLMES und that she

divorend him in 1950 in Kansas City, Missceri, while tw -was in Califurnis. HNo
shildren wers born ss a result of this marriags and this ia his only legal
marrisgs. He stuted that he entered the United States Marine Corps in 1938
but wes unebls to recall his Marine Corps serial number. He enlisted for a
fouroyear term and at the commencement of hostilitiss he steyed in the Marine
Corps untll 1946 whan he reseived an honerable dirchargpe with = rating of
Corporal. He steted that he reteived ny paraoml deacoration in combat,
elticugh hin division, the Firet Marine Fivizion, did reseirs & unit citation;
tad that hs hed besn sori-martisllsd for being sheent without leave

tut was never in & mblitesry prison but had sapent short pericds of confinement
in the military stoskeds. Ha stmved that in 1947 b purchars? an werial erop-
dugsirg service v th offizes ax 1012 Balvimdrs, Kanaas City, Misgouri. His '

. 24,
gz rle

Farinar in this wenture was one “BUZI™ HTRESCHFIELD. He olaims that he hed this -

venture for a ahort period of tims End lest teiwesen $10,.000 and $12,000. He
thwr boaght tw: liguor vtorss in Betes “ounty, Mizsouriy one zear the Eansas

84ate line aml the other loceted at Anmores, Missouri. He advised that-he haed no-

pariner in this ventursy that he was the wole cwrer, although he lived in Kensas
City, Miaseuri, and operated wams Prez Exneas City, hmving a msnager for each
ator=r, an? that he perwopelly went dewn about onse a week to ochask the books.

He asbtimates ha remeg thews liguor steres for a pericd of aboot one year.
E.ile oprreiing thexrs liguor steres hw gety ©o drirkirg heavily and his

vifs lxlt himo He wtatsd thed fie hae 4ws reridenwes in Kanzss City after
returiing from the servive ;the izt beirg » home ut 618 West $%th Terrace
whase he reszided from 1947 through 1548, the lest address being at I18 Weast
Thik Sireet, which was 8 duplex, where he resided from 1348 through 1949,

IMter his wife left him he went to Los Angeles tut had no steady - -
BRElyymsEt, WEd Just bumming sround the erantry drinking wnd gambling until-he
hed lert Bll of his interitense. He stated in September, 1951, he was
srrosted at Fansaz Civy, Mizsouri, for holding-up-tws vad drivers fora total
of $77.00 and as a result of thes* two holi=upe he was wentenced to-serve
fivs reara in the Missouri State Penttentiary at Jeffermon City, Misscuri,
Registry #€5€92, beirg received in Jamsary, 1951, and paroled in April, 1953,
He statsd his smttogney was JAMES LARSON of Kansaas City, at that time
but that Mr, BARNFN{QN; Attorney-at~law, 2%, Josaph, Missouri, was
instrumental {n obtainihg hisz parvle; that he obteined-employment at the
Swafford Motor Compeny, St. Jossph, Misscuri, for HALL. Concernimg PATTON,
HALL stated that he has lmown Mr. PATTON for a number of years and was well
azgiainted with hin when Mr. PATTONwex an sttorney-st-law at Kmmzas City,
Miszouri., He stated thet while in the Miszouri Ftate Penitentiary, Jeffersén
City, Miziouri, he worked in the hospital and his cellmate in C Hall was ons

rho was incarcerstsd uprn conviction for bad chevk charges, L a e‘ .

aeie 2en Tonvictsd ab Exvelsior Springs, Missouri. He stated that upon
relsass from the Penitentisry, he procesded to 8%. Joseph, Missouri, obtained
an epartmnt, end  very shoztly thereafiter he met BONNIB EMILY BROWN HEALY in
the Pouy Frprecs Bar, Robideaux Hotel. Hs ztates that to the best of his
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had =hy perworml somversstion with PATL GREENLEASE.
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res=silmagtion he mst BONNTE HEALY sboot tie middle, or possibly the latter part
f* 1868

<
¥ 5,.9 while he was WI"!TLDE for v-l-'l& Q‘L‘Aaau;d &taf’ Cuul.yau:a gﬁ“&wﬁmiras

this »mp)oymant fie stated he worked for Swafford Motor Cowpany for spproximately
one mopth tut did ot make wny money , and then secured-a Job with the Commercial
Lif» Insurence Company, whose headquartars are in the Rialio Building, Kansaa

Civy, M’Lae oori, ulling lifes ingurencs. Ha stated thet hiz immedimte supervisor
Tor the Commer:zial Life Insursnce Compams was a man by the nams of BOWERS. at the

adirmas previvarly mentiomed.

HALL stasted in sbout forty-sight hours efter hs [irst met BONNIR
ETAYY he haé moved into hor home a'nd hay 1ife . in 3 mutual common lew

- el delema el s doeo ceeswe o d- TONNIE HRPADV
T .‘GJ,-.QB.ARJ.IJ ml.n oIt ,L'lul:if... o AL LI CLLE UL O WNIPALD WliTE o DU A JiMIAVA g

6 confirmed slooholic,; found H.ALL a it ¢ompanion who shared her drinking
artiviting wrd—their deily evoramption waz wdmittedly two {ifths a day.

PREFARATION FOR INCTANT FIDKAPPING

BALL on inter+iew mivised that he hes hed it in hisr mind +to
perprirete & mador KiZnepping for at least two years. He stated, however,
tha% bs naver avtual.’y conveanirated on farmulating final plans until after
his relsase from the Panitenuiawa He siased, hmver; that he hed thonght
out augsroup dedailes relative 4o e kidnapping while in the Penitentiary
Fu= at¥ thet tims had noi picked out any spseific vistin, He stated that

uloe Nif realeass he knew thai nOBURT Lo GRTINLUASE, Src, waz an extremsly
wealdly mevno 9 had po knowledgz of the eract amsunt of his wealth, but

he kues that he war onw of the weaithisr mep ip Kensas City, Misgouri, and
souid afford to pey an extresely high amvunt of money for ransom. He stabed
that {v is trus thei he attendsd Xemper Military Acudemy with PAUL GREENLEASE,
the edepbed son of ROBEERT C. GEEENLFASE, Sr., but that he did not know him
intima%tely. He steted that, to his respllection, ha doubted that he had ever

In furthersnees of the preparebirn after deviding that the GREENLEASE
fam>ly would be w»uitable, he made tealephorne calls to the GREENLEASR renidence
ané 3o ths motor company wnd smcertmired ai-—thmt tims that the GREEKLEASE
femiiy was in Barope on vacetion, but he did obtain information relative to
their expseted rsturn to their home in Kensas City, Missouri, He stated that
he sommensed to drive by the GREBNLBEASE home and observed ovn two or three
occssions Mr. GREENLEASE tsking vioctim from his home in a blue Cadilias
esdnn to the Frensh Institote Notre Dams I Sion, losated at 38th snd Leocust .
Strests, Fansas City, Miszowri. -fe denisi wxphatically thet he hed ever LN
trgaged the wictin in any comverssiion, bu$ he Tealized that the victim , '
wes slesedy chaperoned te amd from schooel which would possibly pr'uvent him
from abducting the victim from the curtedy of hiz parents. He stated ‘ o,
that Lk reasca that he picked out the wrime of kidnepring was thet in his - .
cpinion it wes a certein way of cttaining a great deal of money with the i
greatest degree of safety. He stated it was his idea to obtsin a lot ef
mensy and obiain it quickly. Fe stated that if he had turned to the cashing
of checke cor ermsd robbery %o oblzin money he weuld heve to constantly repeat
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sevh ¢rime with the possible danger of datzstion apd aprrehension, whereby
ce 2 kxidnezpring he ecould claim an exirewms arcunt of money pulled by one Job
sus wocurs a grast desl of fundyg., He shuilsd that he realized frem the above
inforgation thst it would be neseszary e otizin custody of th: victim by
Cme rasé perpstrated upon the ezhool authorities at the French Insztitute
Notwa Tems Da Sicn, He tharefore cronetedad a ztory ¢to his PRTRmMOUr, RONNIR

,,,,, therefore convoe 8 2777 to his psramour, BONNIR
EFATY, telling her tha% he had previcusly Seen married and that hi® former
wife abt the time of divorcs had securcd a z2ocrt order which would prevent him
from eTer aseing or having custody of his scn. He deried that he had ever
4512 RONNIE HRADY ihes he was formerly mesvied o Mrs. GRTTKLEASE, but did
exphatizally tsll her that BOBEY GRI“N'f’S? r»L his sop. He stated on the
several trips he made driving by the 5= houme he had BONNIE HEADY in
the sapr with hinm and vzed the exzuze *h:_ ha hoped his zon would be out in
ths yaré and he would 2t least get a fleeting glinmgse of hime. He wtated
EONKLIE BEALY ir her alecholic condition wus gullitle easily swayed and “would
do ﬁ:r'ji'hing for one more drink of whisky ¥ PBe further advised that dus to
Les soholiz mind, shs would be in a haze for dayaz, snd related that she
woul dr:ﬁk at least a pint of whisky beflore brenkfast. He stated that his
1‘y faam st the particular time was thot Mrz. BONNIE EEADY was not getting
biz instrastions throuph her drunkes mind srnd would foul up things at the
crucial time when it cams time to obtzin the victim. He stated his story
Lhat BIEBY GREEENLEASE was his son wes geliing through to her and that she was
ralieting it.

In further preparation fer thia kidnopring CARL EALL stated that he
wz2 afraid ¥hat the ransom money and the duffel tag uszed 4o cezxry the ransom
mongy wivid be treetsd with a chemisal sclusion whith might upon touch be
trarcfarred te his porsan and effest hia nprrehonsion. He tharefore, went
to the Weestern Auto Supply Store &t 4. Jozaph, Mizrouri, and purchazed a
e plastis ghest which he degeribed sp four to five feet squure. He

=24 that the reason that he purchased Ythiz wss that he could wrap it arcund
the duffel bag and that he could set ths ranrom duffel bag on the plastic
srest %o handle it and not run the dangsr of having eny themisel soclution trans-
fer to his person. He alzo advised that he purchased the tablet paper to
Frepears the rensom notes et a ten-cent stors in St. Joseph, Kissouri, the name
¢l whish he is unable tc spesifically resall et the present time,

r"rv‘nr
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Ee¢ also advised that prior to the kidn=pping he proceeded to the
Unlon Fietion in ¥ensesy City, Missouri, purchesed an edition of the Tail
DklaYumen, as well o5 several other nexraperss und he cut from this Dail

Ckiahemen edition the ad of the Oreenlsase=owre ¥etor Company. He statad

tzat he oyt this ad for the purpose of throwing the FBI off his trail,
inasmach Me concluded that the FBI would 1 antify from whizh nevspaper-thil
2d was remnved and thet they would conosrirets in the stave of Oklshoma

Tor »ugpects in cernestion with this onge. Fa gtated thet he pasted this
8¢ on the env2lips contalning rersom ncte rumker one,
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Concerning ‘runsom note Number 1, he advised that he had prepared p

this nots prior to ths astusl abduction of the vietlim, folded same and
rri it in his oeet vocket for a aopmwidarabhle pgr‘igd of tims., Altl;cugh

A
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he ie uncble to stete the exazt dats that hs preparsd the note, he estimated i
it o be mpproximately two weeks prior t» ih» actual abductivn. In further : y
preparsbicn for this kidmappiog, he staied that he prepared this letfer in the homs ‘
of EONNIE HEADY, using her writing desk and that the zcoizh tape used ;
to paste the preyviocusly mentioned want ad boering Mr. GREENLREASE's name on
the letier wam thrown awey . He emphativally demied that BONNIE HEADY wever . -
naniied this istter 4o hizx knmowledges nor did- wive wver tmip himprepare # . J
or phrase ths letter and insisted 4t he never conwultwd ter inamy - - - - - . !
deteils relative Lo the preparation of this or arny cther subssquent letter
47 the CREENIRASE familv,

[ S s TeTaasy e

In fur+her preparation for this kidnapping, he stated, he arrived - !
gt the Pigure ol $602,000 as ransom as he had read previcusly that a milliom ;
dollmre would »-igh s -great deal and that he estimated that $600,000 in
$.0 nnd $20 billg wonld meks a bundle weizning around 85 pounds, -snd timt L
thiv amount would vomveniwmbtly ba varried and yet that it would be a : : Cmn
subsbantial amoant to-cover his meeds. Fe alsc wivised in preparation : : ’
tha® he puot -in the firet ransom letter instrusticne reletive to the
duffs) tag because a duffel bag was big, sturdy and would not tear easily |

o ek .
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In preperesion of the first resnsvm note he stated that he placved
the nete in & wmll envelope and then put thet envelore in 2 larger ope aml
aidraesad the outzids of tire vesond envelope to M, GREENLEASE and- subsequently
realirsd he made a misteke in the address, He advised that he had obtained
Mr. GRFENLEASR's address from the teslesphone book of Kanswas City, Missouri.

HALL stated that the only ideniificstion he used in the preparavion . L
of ilix firgt rancom letter wag the letter "M.® He cculd give no particular
reason for using this Tetter, stating he might just as well have used ®G," ... - -
"B" or eny cther letter, but just picked "M st random. Alsc, in commection
witz the ransom note, HALL steted thot ha msked My, GRERNLEASE that the ransom .
money be obtained in small billa, $10 and $20%s, from the twelve weparmte i
Federal Rewerve Baunks throughout the United Statea. He stuted that the
reazen thet he did this was of course, the smallor bills vould be passed at
any ators without any unusual circumstanses surrcunding the btill itself and
that the twelve different federal reserve banks would make it more difficult
for aryors to trate in thes svent the money was serialired. He stated for -
this renson he also put in the letter that, “I realize that it will take some

Wt e
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tims Lo geat this money.®
a . ! i
HALL statwd that about two wesks before the kidmappi -
. PPing e went-to
Unzla Sam's Pewn Shop, on Minnezcta Avenss in Kansss City, Kansas, where he . '
purchazad a .38 calibar Smith and Kesscrn snub-nocae revolver and a box of )
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anmusition, He Astited thot he porchased this firearm or ammunition for the T
afpres#s purposs of warrying ovubt the kidnapping,. stating that he had intended to

1¢y & Safwwsy Store in Kansas City and had it sagsd for this purpose. When )
gusshitmed as to the identity of the s%tor+ he wnid he had luniced orer two of \

thea ani finally decided on the Safew:zy Steors at about 1lth and Brosdway. He _
iri‘cestnd thas he had discussed robbing this stors with his confederate, TOM MARSH, ‘
tu% wes unable to supply &ny of ths dstails ag to what MARSH was to do and was very
g2guy ooncerning this propossd robaasry.

HALL stats3 thet atout & wesk bt2fore the kidnapping, he rented a green Ford
Sadan from m rental ageacy in the 200 bloek of Sevenih Jtreet, St. Jomeph, Moo, in
BONNIE HBADY's nowme, and used it on seysral trips to Kansas Tity to oase the GREENLERASE
kip:pping. Ea ztatad ths rwaszon he-rvent+r3 this zar we2 bectuse he was afraid that
ther wsuld notiza the Plymouth stediom wagsin smd be did not want to attract suspicion
+3: ik 53 he desired to use it during and following the kidnapping. - - -

With re»spest to TOM MARSE, aubesjuenit invertization has disclosed that this
individual has no connsstion with this invesvigatior. HALL alleged that MARSH was
&n a¢somplice a:d the marderar of the wisiim. : ‘ :

Conserning TOM MARSE, the sllegsd scoomplize and mur derer of the victim,
BALL stated hs firgt mt this individiml in 2 twoesn, the Eepg Tavern, which is loocated
tr the Nstherlands Hot=1l in the 32300 blook on Main 2., and after having a2 few
grirks and exchanging plemsgantries, he realize? that MARTH was undoubtedly an ex-
gonviok, die to some of the slang expressions he uged whish -were pesuliar to peni-
tentiary life. Be damiwd that MARSH evsr 40ld him he was an ex—convict or had served g
time and hs likswisz denied that he tnld MiRTH 4thet-he wes an ex=con. He stated,
Poezigr, he felt gare they both realiied and undewstuod eash sther®s statues in this
rrge i, He shated that on about the zecond mecding with MARTE he asked him if he n
»oald ik 4o g2 on a "real good caper,” ard that MARZH told him he -would if there
#a¢ spough in i, and dnquired ms to how muzh they might reslize. HALL stated he
Lol MARSH that it waould be at least $100,000, at which time MARSH stated that he
wuald ks willing to go on anything thai big. HALL statsd from that time on, he and
WARPE had numerous conferensea and plannsd the GREENLEASE kidnapping. He stated
tha® on some occasions they would sit and talk in either the Plymouth astatien
wagen of BONNIR HEADY, or sit end talk in the 1949 or 1950 two door gray Chevrolet
goaih or busginess osoups of MARSH. BALL atsted this latter oar appeared to be in
excellent cendition, had & radic and red plaid ssat covers of the nylon varisty,
He aleted he iz wmure that it bors Misscur] licenss plates but doss not know the
zumisr. He could mot resall any accessories the car had other than a radic. He
denied this automsbile was eguipped with a apotlight. He denied that there were any
blemishea of any kind on either the exterior or imterior of this c¢ar, -whioh would
mors readily identify it. Fe stated, howwwer, MARSH told him he had purchased it
tather recently and he aszumed this Purchass hed been msds {n Fansas City. MARSH
vold him he was 7vesiding ab the Lasalle Hatel but donied that he had ever contacted
or visited him at this hotel., HALL cluimed that all subsequenmt contacts with MARSH,
efser MARSY apreed to ge in with him on ths GRRENLEASR Kidnspping, took place around
Unlon Station, generally in the east parking lot where they weuld stop and talk over
the plan and cecesicrally they would po up on the Liberty Eomorial Mall to discuss
24 thelipy plans for the kidnapping.
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Fosy, pressad for detailed dwse Wé?‘ ton -ccnwefning MARSH, HALL claims
ha ie vnables to fornish same, is unable 4o Fegorites his drssx, He stated that
ke d-finitely gathesed the impression 'tha*; MAPTY wne yomewhet will soquainted
in Eangas City, inasmuch as he could dirtirguish one direstion from anvther
'w‘; f:-peart.d +e be not oo familiar witn warious streets; svenuss and other
avroughferza. He denied having any idea 35 $9 the nativity of MARSH cor

h:‘_e vacsground and farther denies that he had any ideanss to the type of

enp loymont MARSE had, if wny. In fasi, ke sniesd he seriocusly doubted if
MARSY wug wmployed, uz ho sssmed Yo hav money on owrazions and be broke on
yhar soresisns, and that he astumed from thiv +thet MARGH was probadly onm

re nustls. HALL stated on one ocraszicn %hay MARSH had nsver been to

INNIR ARADY 74 home in 8¢, Jossph, Missourl, and when laier guestiomed as
wow MARTH eould drivs direstly from Xausas City, Missouri, with the vietim
BONNLE HFADY®: home inm St, Jomeph, Wievouwl, and wrrive ahssd of HALL end
HZAIT . he replicd trat pricr to the kidnapping he hag taken MARSH in BONNIE
HEAZY %3 Flymouts station wagon and had dr!een him over the road, outlining
ser %6 him and dafinitely giving him Yhe roote to BONNIE HEAIY s home and
#rowiap, him how to get in the houss th-sugh thes bassaant. He denled that

he %o~d MARSE trt= the houss tut elpimed 42 have drivez him by the house a
sexf_e of timts 90 he inew the location snd the driveway. Pertaining to
HAREZ f2 Jukiss o7 essignment din this kidnapping, HALL stated timt, due %o
E'T‘I\Y}I“E‘ HEA_”‘ 'z dranken sondition 2% #ll times, he eould nod “rust her with
ity of the vis2iim while he, HALL, wus stssnt in Esnsas City, Missouri,
P oEne srrangresasa for the D‘»y-:uf and wollestion of the ranzom. There-
*p t2 nAd Se have zomebody that he "ernld truwi werl quick,™ and thersfore,
gs-u Yhouzh ha had a sherd awquamta:ue wlih MARSH, axpliciily trustad him to
Feop susiniy of the vistim in BONNIE EDAY s home, and after ths pay-off to
relénsw Lhe vigbin at the Bease Hetel in Pittsburz, Fensas, so-that ke ocould
te st¢lurued t9 his homs. He wtubed that IARSH agresd to this assipmment and
for Bls servrices they wers to split the $800,000 random in equal shares,
Pilvy=liflyo :
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HALL stzted that thres or four days bafore +ths kidnspping, he pave -
TIN AR3H the 36 salibter § & W snubenosa, which he had previously purchased =t
Unsla Sam®s Fawn Shop in Ransas City, Fansas. He steted he gave MARSH this
gur. in front of Union Station in Kansaz City and thet MARSH tad axked -to, have
the gan for his protection in the event he was stopped or questioned while
takirg care of ths victim, BOBBY GRERNLEASE.

e

HALL stated thet a day or twe prior to the kidnapping, he made the
firal arrarpeserts with MARSH az to his pecrt in thi* ¥idnapping. He stated
thet UARSE was to bs in his, MARSH®s , ¢sr parked around the sorner north of

We s ?ﬁrt Road cn the first r‘"r?eat sast of +h® Svathwest Expressway. HALL

wa? unabls to rs2all the mame of thir sirset and ztatad he weuld not know it -
evon if hs heard the name., Hs admitisd, howsrer, that this strest was u dead-
end strsel and that this was the reason i% was picksd vz there would be little,
if any, traffis on the airoet when I{ waz cesosyary Lo make the switeh of the
vistiz from ome sar to the othor for ths purpose of taking him from Yensas
Ci%y ta 3. Jogaph a# plannedu
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’ In furtherinoe of ths prsparatisn 45 effect this kidnapping, HALL
statel that on Sundey, Eeptembar 27, 1983, while at BOKNIE HEAIN ’z home in_
8% e Jenarh, Miswouri, shbes and he hed & sor*srome converning the exust role
gan wre 1o Tluy to weynre the viotim from ths zune in the Freash Inwxbitate
Hotow Dams Do Sion Sshool. He gbated that he was afratd that BONNIE HEADY
in he> drorksn sondition would not be adle tr accuratsly carry out the role
erd that he had considersble difficulty with her kesping hor eway from whisky
#> that she would not be in too drunk & eondition on the following Monday
merning t2 g2 through with the plar, HEe #taied he wsnt ower her role with
her aevsral timzs and finally arrived a% the sonclusion that she had the

F

gztalié of her part well in mind.
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DETAILS RELATIVE TO KIDNAPING

CARL HALL advised that on the morning of instant kidnaping,
September 28, 1953, he and BONNIE HEADY arose very early for them
and proreeded to Kansas City, Missouri, at 6:00 a.m., via Highway
#11. Upon coming into North Kansss City, they stopped at Lynnis . .
Tavern in North Kansas City for an eye-opener, after which they pro- ?
ceeded into Kansas City proper where he purchased scme chlorophyll ;
and Clorets to kill the odor of liquor on BONNIE HEADY's breath. He -
stated they rode around and looked over the French Institute Notre :
Dame de Sicn Schonl, as he felt that his plan was not fool-proof, :
due to th- fact that BONNIE HEADY was undependable due tc her '
drinking, He stated that had he been able to get BOBBY GREENLEASE
from the school without sending BONNIE HEADY in through the front door
he would have done so and changed his plans at the last minute. He
stated they parked in the neighborhood and cobserved the children, but
that he could not conceive anywey of getting the victim out of the
school without using the f ront door apprcach.  He stated he again
briefed BONNIE HEADY on exactly what she was to say which consisted of
telling the Sisters that she was Mrs, GREENLEASE's sister and had
been shopping with her on the Plaza when she suffered a heart attack
and that she desired to take BOBBY from the school to take him to his
mother, HALL stated that he decided around 11:00 a.m. would be the
best time to pull this ruse since it would be getting close to the . 4
Junch hour and that there would be consfiderable natural confusion
octasioned by this. BALL stated that at approximately 11:00 a.m. he
drove west up Main Street to the corner of Thirty-ninth and let BONNIE
HEADY of f at the filling station on the southwest cormer and instructed
her to walk down to the Toedman Cab Company and get a cab and go to-
e . the French Institute; according to his plan. HALL stated that he
oo ! immediately drove into the Katz parking lot after letting BONNIE HEADY
o out of the station wagon and sat in the parking lot waiting for BONNIE
5 as planned. He stated that in a very short time he observed a Toedman
Cab drive into the lot off of Main Street and saw BONKIE HEADY and a
boy get cut of the cab, He immediately knew that his plan had been
. successful, but in crder to avoid detection; he drove further on to
the Katz lot around the corner to the south so that the cab driver
conld not possibly see him,
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He stated after the cab drove off the lot BONNIE and BOBBY
walked over to the station wagon and got in with BOBBY sitting in the
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middle of the front seat. He stated he spoke to BCBBY, asked him how
he was and started to carry on a conversation with him. He stated
BOBBY was very talkative and gave him absolutely no trouble., He
stated he Lmmediately drove off the Katz lot after BONNIE HEADY and
BOBBY got into the car, gcing west on to Westport Road, He stated
that to the best of his recoilection he let BONNIE HEADY out of the
station wagen somevwhere near the Westport Bank, which is located

at the intersection of Westrort Road and Broadway, and told her to
wait around that intersection until he came back. He stateutae

could not recall driving her down to the Plaza area.

{AlL stated that after letting BONNIE HEADY out of the
station r2gon he immediately drove on west on Westport Road to the
first stree: east of the Southwest Expresswzy and turned north on to-
this street Just arcund the corner off of VWestport coming in directly
behind the gun-metal grey Chevrclet belonging to TOM MARSH which was
parked in this location headed north. He statedle immediately got
out of the station wagen; told BOBBY to come on and get in the
Chevrolet as the man was going to take him for a ride. He stated BOBBY
made no protest and willingly got in the Chevrolet with MARSH, HALL
stgted Le immediately got back in the station wsgon and tumed around
back on to Westport, after which he drove back east to the Westport
Bank where he picked up BONNIE HEADY. He stated he was gone a little
over ten or fifteen minutes after he let her out and after she got
in the car he drove down Broadway azross the ASE Bridge to North Kansas
{ity, hence up Highway #71, to St. Joseph, Missouri. He stated °
that he had originally plarned to stay in Kaneas City and handle all
the ransom demand; but immediately after turning BOBBY over to MARSH
he got apprehensive and decided to go immed*ately to 5t. Joseph and
see 1f MARSH had arrived there as planned and if everything was alright.
HALL stated MARSH did not have cver fifteen minutes head start on him
and that he himself drove pretty fast and arrived at BONNIE HEADY's home
and left BOHNIE sitting in the car. He immediately went around and
into the basement and as soon as he entered the basement he saw BOBBY
GREENLEASE's body lying on the basement fleor with bleod all around
and his, HALL’s; .38 caliber Smith and Wesson snub-nose revolver

alongaide the body. HALL stated he immediately became panicky and
lef‘i- +tha hruvaa oningy ant +a the atatdinan wasan whara RGNNTT;’ HEADY wna
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sitting and told her to go dewntown and pick up his laundry and do some
shdpping. He stated that BONNIE HEADY complied with his reques

and immediztely drove off{ in the station wagon. HALL continued that there

was absolutely no one in the HEADY home, it was entirely deserted at
the time he discovered victim's boedy. There were no automobiles in
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the neighborhood that he could cbserve and as soorn as BONNIE HEADY
left for downtown he immediately got a shovel and proceeded to dig

a grave for the victim, which grave is located about two and one-half
feet from the house and about one and one-half feet fram the back
porch in a corner., He stated he dug this grave about twe and one-half
to three feet deep, He stated he was so excited and panicky at this
time that he was digging very rapidly and that he dug a good size
grave which he was certain would hold the vicetim,

He stated he stopped dowmatairs, took the blue plastic
sheet, put the victim's body on it and decided to bury him. He
gstated hs made one trip up the stairway, went outside, decided the
hole was not suitable;, carried the body back downstairs and then
arrived at the conclusion that he wiuld wait until BONNIE HEADY got
home, waz going to get the station wagon, put the body in it and carry
it out to the Missouri River and dignose of it in this fashion.

He stated; hcwever, that prior to BONNIE's return he realized that this
plan would not work and at this point he was becoming so extiremely
nervous and panicky he had carried the body upstairs into the kitchen
and then had carried it back downstairs the second time, He stated

on all ezcasions blocd was dripping from the bady, in the basement,

cn the back stairway, on the kitchen flocr and on the back screen door
frame. He advised that he did not carry the victim in a sling fashien
with the blue plastiec sheet, but carried him in his armms; and it was
entirely poasible he could have slung the body arcund, splattering
blood as he did so. He advised that shortly thereafter, BONNIE HEADY
came home in a drunken condition, that he did not speak to her or have
any other conversation with her and that she went in the house to the
bedrocm and began to sleep, He stated that he then carried the body
back up the stairway another time; placed it in the station wagon and
then realized that he might be detected while he was disposing of the
body and finally decided to bury it in the previously dug grave, He
atated he then removed the body from the station wagon;, although
considerable blood had dripped in the station wagon at this period. He
stated that he then wrapped the body in the blue plastic sheet, placed
the body in the grave and put a quantity of lime on top of the body

to facilitate decomposition as he had read that this was the thing te
do to get rid of a body. He stated that he only filled the grave about
half in at this particular time as he was in a rush to return to Kansas
City to mail the first ransom leiter, which he had prepared a week or
two before, He stated he had been carrying this letter around in his
coat pocket but had not addressed it; and that he rushed upstairs and
addresses it at BONNIE’s writing desk, after which he got in the

Y
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Plymouth station wagon and rapidly drove to Kansas City. . = L e i

He stated he drove up and down Broadway locking at mail
boxes to make sure that the letter would be plcked up that night. He |
stated it was about 6:00 p.m. when he got to Kansas City and as he o i
remembered it he mailed the first letter on Broadway somewhere Detween o '
the Coates House and Twelfth Street. After mailing this letter he
immediately returned to St. Jcseph, Misscuri but upcon getting to
north Kansas City got to thinking about the address he put on the
letter, He stated he stopped and loocked at a telephcne bock and . r
realized tiat he had put the wrong address on the GREENLEASE letter, o
He could not recall what address he had put on the letter but he was :
definite’y sure that it was wrong and that the correct address was
2920 Vercna Road, HALL stated he got to wondering about whether they b
would get the letter or not, but stated he figured that since GREENLEASE . Lol
was well known and he ‘had addressed the letter to Verona Road, which re
was a short residential street; it would eventually get to him. He

" stated he sent this letter speclal delivery, hoping it would get to
the victim's family before they reported the matter to any law enforce- :
ment agency. At this point HALL was shown a photostatic copy of ransom K
letter number one in instant case and the two envelopes and he readily
admitted that he had prepared and mailed all three of these documents,
well knowing that BOBBY GREENLEASE was already dead when he did so.

HALL stated upon returning to BONNIE HEADY's home at St. Joseph,

Missouri, he stayed vp all night drinking and as soon as it got light,
around 6:00 a.m. he went out and finished filling in the hole which

wags BOBBY GREENLEASE's grave. HALL was questioned in detaill as to =

the clothing worn by the victim at the time his body was found in the
basement of BONNIE HEADY's home, and he stated that due to his panicky
condition he could not accurately remember any details concerning the.
boy's clothing, but does definitely recall that he was fully clothed
although he could not remember whether he had on shoes and socks.. At
this point in the interview the Jerusalem medal apparently worn by victim
at the time he left the French Institute School and enclosed in the.
second ransom note, was exhibited to HALL. He readily admitted’ removing
this medal from the clothing of the dead victim for the sole purpose of =
enclosing it in a ransom note as proof that he was the actual kidnaper F
of BOBBY GREENLEASE. . ; : ‘

o ——————

At this point in the interview Agents made every effort to
point out to HALL the fallacy of his story, its inconsistencies, but 3
he continued to steadfastly claim that there was such a person as
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TOM MARSH and emphatically and emotionally denied that he was the

actual murderer of BOBBY GREENLEASE. While HALL at this point steadfastly
denied that he had actually murdered victim, he stated, "I know that

I'm going to die, and that T know I am more responsible than anyone

else because I planned the kidnaping and it resulted in the death of
BOBEY GREENLEASE." Repeated questicning of HALL resulted in his
continuing denial that he murdered the victim and he would rapidly keep
repeating, "I didn't do {t. I didn't do it. I didn't do it." HALL
stated that in his own miné he was sure that BOBBY was killed in

BONNIE HEADY's basement, but emphatically denied he knew who did it.

HALL stated that after he returned from Kansas City, having
mailed t'.e first ransom note, he went down in the basement and tried to
clean it up as best he could, using water, a broom and rags. He
stated thls was not entirely satisfactory and he accordingly got some
gasoline and turpentine, which was already in glass receptacles in the

‘basement. He stated he also tried tc clean up the Plymouth station

wagon as it had bleood in it in the back. He stated he used turpentine
%o clean up this vehicle. He also stated he had blecod on his clothes
but could not recall what he did with them,

HALL admitted that BONNIE HEADY was in the house all duriug
the time he was cleaning out the basement and during the time he was
trying to decide what to do with the body, but claimed she was in her
bedroom passed out. He stated that she never knew a thing that was
going on, but the next morning after reading an account of the kidnaping
in the Kansas City Times, BONNIE asked him about BOBBY and what had
happened to him and he told her he was o.k. and she should not worry
about him, He stated he showed BONNIE where he had dug up the back
yard where he had buried BOBBY's body, but denied that he told her he
had buried the body at this point, but told her he had prepared the
ground so that she could plant some flowers and they decided some
drysanthemums would look nice in this location. HALL stated they
accordingly drove to McInnish Greenhouse and bought a dozen drysanthemums,
after which he and BONNIE returned home and planted them over the
grave, watering them down good. He stated he and BONNIE hoth got
mud? on their shoea while planting these flowers.

HALL stated the lime used to powrover the vietim's body in
grave was purchased by him at the Alexander Lumber Yard; Kansaa

the
City, Missouri; which he stated is located on Highway #50 near Cleveland
Street. He stated he bought this lime two or three months previously
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due to the fact that the scil arcund the grape arbor was becoming sour
and BONNIE wanted him to put the lime in to revitalize this scil. He

s‘n‘-aﬂ +that tha ahoval whicrh he usaed £n diz the ocrave was tha one he

w0 pTM WK W LIS ﬂ&lU' Tad WAV MY WO SW W WA R, Vil [atE Y e Waatr wasws
probably purchased in the hardware store in S5t. Joseph, Missouri,
approximately one month prior to the kidnapping. He stated he purchased
this shovel to assisthim in setting out tomato plants. It was pointed
out to HALL that tomato plants are normally planted in the spring

- b - wa -
of the year and not in the fall and he advised BONNIE had some tomato

piants planted in the spring but desired these planted during the

late summer months. He stated that he was unable to recall the

name of the hardware store where he purchased same in 5t, Joseph,
Missouri.was unable tc describe the clerk who sold him the shovel or any
other details which could be verified.

Q

DETAILS RETATIVE TO MATLING OF RANSOM LETTERS

The details relative to the mailing of the ransom letter
number one; which is postmarked Kansas City, Missouri, 6:00 p.m.,
September 28, 1953, have been previously set forth above and; as
previcusly stated, HALL has readily admitted preparation and mailing
of this letter. It should be noted that the contents of this letter
requested Mr, GREENLEASE to procead from 29th and 39th on Maln Street,
Kansas City, Missouri, on the morning of September 29,1953, at which
time he should have a rag attached to the aerial of his car signifying
that he had received the first ransom letter. Concerning this latter
item;, HALL on interview stated that he did not make any attempt to
observe whether or not Mr, GREEZNLEASE complied with these instructions
and he could offer no logical reason why he placed these Instructions
in the envelope.

Relative to the preparation and mailing of ransom letter
number twe, HALL continued that after he had msiled ransom letter
number one, he realized he had put an erroneocus addrezs on the envelope -
" of ransom letter number one. He stated that he believed he addressed
the letter to Mr, GREENLEASE at 2600 Vercna Road but after the latter
was mailed he recalled that his proper address was 2920 Vercna Road.
He stated that due to this error he was afraid that Mr. GREENLEASE
had not received the first ransom note and, therefore, prepared ransom
letter number two at BONNIE HEADY's home in St. Joseph, Missourl on
September 29, 1953. He stated that he handprinted this letter on
similar stationery at the BONNIE HEADY home which was white linen
tablet paper which he estimates to be approximately five by eight inches.

-2 8

e —___-_-4_‘ R T R AT T

W ITIRLL S

;~,_,-,_.m-mw.m:dnx\r-‘_'- o p—— g £ , ", T




R St ge b N . .5 ","4_. ‘7.;
atiinee s Bt bt e ,..ur:&‘_f’_;m:.mu CERERTPY IS S s_l_‘t ...:c:.b.._.{:.\..n.u.nﬁs._n-m’/“_‘aif_._ oo pAL A

(. j

Sty e AN e

e ~ JRTRECT I

SL  7=420

B i =5

He stated that he handprinted the message in ransom letter number two o f
and signed it "M" and addressed the envelope to Mr. ROBERT C. GREENLEASE, |

3090 Yawrcema Rnad Miageinn Hi1ls. Kanceas He tharsunon,

|

2920 Vercvna Road, Mission Hills, Kansas. He reupon, placed seven ‘
three cent stamps and marked it Special in the upper left-hand corner, \
A photostatic copy of ransom letter number twe was exhibited to CARL f
HALL and he stated that it was a true likeness and replica of the ‘ :
letter he prepared at BONNIE HEADY's home and addressed to Mr. ROBERT

-
‘GREENZEASE. However, rrior to sealing the envelope he put the

Jerusalem cros: medal which he had removed from victim's body in this
envelope in crder to show Mr. GHEENLEASE that it wes the writer of
this lett«r who had custedy of his son.

__________ &b P R i e -
After preparing this letter he drove to Kansas Clty,

Migsouri with BONNIE HEADY and dropped this letter in a United States
mail box, the locztion of which he was unable te recsll, Aftér mail-
ing this letter they returned tc St. Jogeph, Missouri. HALL also
stated that in ransom letter number two he requested Mr. GREENLEASE
to put an ad in the Kansas City Star personal column as followss
*Meet me in Chitago, sigred fG’," He advised that he also instructed
Mr, GREENLEASE that this would be the signal to him,; HALL, that Mr.
GREENLEASE had the money available and was willing to negotiate the
ransom payoff. He also advised that in this letter he informed

Mr. GREENLEASE that his boy was fokay" but homesick and repeated the
ingtructions to put the money in an army duffle bag. Subject HALL ,
was also shown the photostatic copy of the envelope which contained
ranscm letter number two and he admitted that he had prepared it and
addressed i as above stated.

o pp———

HALL continued that these actually were the only two ransom
lettera he had sent to the GREENLEASE family but did admit that he
had left notes at various places in Kansas City, Missourl while they
were negotiating the ransom payoff., He stated; however;, these wers
notes of instruction as to where to put the ransom money rather than
any additional demand for same.

TELEPHONE CALLS AND ADDITIONAL RANSOM NEGOTIATIONS

HALL stated that on Wednesday, September 30, 1953, he and
BONNIE HEADY drove to Kansas City in the Plymouth statlon wagon and
had dinner at the Coates House. While eating dinner he excused himself
and made a phone call from a pay station in the hotel to the GREENLEASE
residence, GIlmore 6200, As soon as some man answered the phone HALL
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said he already had his handkerchief placed over his mouth as a disguise :
and said; "This is 'M'." The man said, "What did you say?" and I ‘
repezted, "M¥. The man asked some questions but all he answered was;

- "Six hundred thousand; twenties and tens.” They asked something about
the boy to which he replied; "Medal.” Then I hung up. After making
this phone call he and BONNIE returned to her home in St. Joseph, 4
Missouri where they remained all day Thursday. On Thursday evening he
said he observed in the personal column of the Kansas City Star the
fcilowing azds  "VM? meet me irn Chiszzgo Sunday - *G°." HALL said this :
was the contact he had been waiting for as he had instructed the E L ;
GREEILIASTs to pizce this item in the p:per when they had the money :
ready, HALL did not go to Kamsas City Thursday at all but sometime i
during t'ts day, Friday, October the sezond, he drove to Kansas City
and made a phone call Lo the GHEZNLEASE residence in which he identified
bimself in a very similar msnner to that which he hz2d used before,
disguising his voice with his handkerchief. HALL said he ended the
cenversation by saying, "Tenight” and hung up.

HATLL then stated that he stzried laying out a payoff route _
and that the first point of eontact was & 29th and Holmes where }
k- piaced a note with anstruztiions to go to 42nd and Charlotte under a
mail bex on the cormner, HALL stated he fastaned this note to the
bottem of the mail box with some taps which he had bought at Herman's »
Drug Stors in St. Joseph, Misscuri and believed that this tape was
still st BONNIE HZADY's home. HALL stated he alsc had some red chalk
which he had purchased at Katz Drug Store in north Kansas City and
ke used Lhis chalk to mark & rock at the corner of 42nd and Charlotte
with a red cross and under this rock he placed a second note of instruec-
tions which directed that the money be left in the alcove of the First
Brethern snd United Church at LOth and Harrison. HALL stated that
BONHIE HEADY was with him all during the time he layed out this pay=-
off route but that she was inebriated and did not know what was
going on.

HALL stated that on the date of the first payoff attempt
he was driving a 1952 Ford sedan which had been rented from a U-Drive-It
Company in the 200 block of Seventh Street, St. Joseph, Missouri, in
the name of BCNNIE HZADY, He stated he had either brought the station
wagon to Kansas City earlier or had left it at home but believes it was
in g parking lot of the filling station across from Lynns, a tavern in
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north Kansas City. He stated ths reason he rented this Ford was te
allay suspicion from HEADY and, of course, himself. He stated that
he had already changed the license tags on the Ford by stealing a

set of plates off of a car parked on the streets in north Kansas City
and had thrown the regular license for the rented car away. He stated
that he was armed with his .38 caliber Smith and Wesson snub-nose
revolver as was the case on all subsequent payoff attempts. At the
time HALL layed cut this payoff he had no intentions of attempting

to pick up the package but merely wented to give the GREENLEASEs a
dumny run to see 1f they were sincere and to make sure they had not
layed a trap for him, He had already figured out in his plans to
have twr durmrv runs be e he made ary attempt to collect the ranaom
money.

HALL stated that he started the first payoff attempt by
making a telephone call to the OREENLEASE residence at about 1330
a.m. on Saturday morning, October 3rd, from a bar near Armour and
Troost. He did not further identify this bar but stated that they
were closing at the time he made the call, HALL stated he drove arcund
uritil about 4:¢00 a.m, and drove by 42nd and Charlotte and noticed
that the rock under which he placed his second note was still in

[ 3 . PR ai =

piace. He then drove to the v.e.u..puOne, booth located at the stree ‘t‘.c‘:&
shelter house at Brushcreek and Main, at which time he placed a call
to the GREENLEASE residence and asked the party answering what had
happened. He was advised that they did not have the money at the
home; had had trouble finding his notes, and were afraid it would be
daylight before they could comply with his instructions. This party

told HALL they had written him a note and placed it where he had diracted
the payoff to take place. After receiving this explanation HALL replied
in a disguised volce, "Tonight" and hung up. HALL did not go by the
church to pick up the message that they claimed to have left him as

he was afraid it would be a trap.

r

HALL stated that after the first payoff run and his early
morning phone call to the GREENLEASE residence, he and BONNIE HEADY
returned to St. Joseph, Missouri, where they remained until Saturday
afternoon, st which time they returmed to Kansas City in the rented
Forg and layed cut a payoff route in north Kansas City. He stated that
BONNIE HEADY was with him when he layed out this route but again stated
she was inebriated and did not know what was going on. After laying
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out the payoff route in north Kansas City he rented a motel in a
tourist court at the intersection of United States Highways #71

and #69, using the name of Mr. and Mrs. HEADY and giving the address of
either Booneville, Columbia, or Sedalia, Missouri., About 1:30 a.m.
Sunday,; October 4th, he drove to Kansas City,' Kansas, having BONNIE
HEADY in the car with him but she was again or still inebriated, and
made a phone call to the GREENLEASE residence from a pay station

in the Town House, Kansas City, Kansas. He told the answering party,
after identifying himself as he had done on subsequent calls, to

go to 13th and Summit where they would find a note under a rock marked .
with a r«d ¢ross. He had previously placed this note under the rock |
and this note directed the receiver to go to north Kansas City and

drive up Highway #169 to the Oak View addition sign and there to look
under another rock with a red cross where he had placed a note directing
them to leave the money bag up a seldom used lane closed to the LUMM
Farm off Highway #69 between Highways #71 and #169.

‘,..,....

HALL stated that he was parked on Highway #69 in the rented
Ford and that BONNIE HEADY was with him but was asleep. He stated he
saw a dark Cadillac go by and assumed it was the payoff car. HALL
stated he had no intentions of trying to pick up the money that night
but did drive down into the lane where he had told them to leave the .
bag and could not see it. He then drove back over to Kansas City, |,
Kansas where he placed ancther phone call from the pay station at the
Town House to the GREENLEASE residence, at which time he was informed
that they had left the money and that he should go back and look for
it. He drove back and looked but still could not find it and, being
afraid that a trap had been lain for him; he then drove to the Ben Bolt
Hotel in north Kansas City, at which point he again called the GREENLEASE
home and was told that they had left the money as directed but were now
on theilr way to pick it up for fear that some unauthorized person or
persong might find it. He told them it was his mistake and that he would
call them later in the day, and said they should definitely make the
payoff that day and he would deliver BOBBY GREENLEASE to them within
twenty-four hours,

HALL, stated Mrs. GREENLEASE had previously talked to him
on the phone after he had agreed to see if it would be possible for
her to talk to her son although he well knew he was dead and buried.
Wnen he told her it was impossible to talk to her son because it was
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too much of a risk to get him to the phone, he said she asked him two
questions that she wanted to have BOBBY answer and reguested that he
phone her back. The first guestion was something about who was their
chauffeur in Furope and the second question had something te do

with what BOBBY had built in his playroom. HALL told Mrs., GREENLEASE
he would endeavor to get BOBBY tc answer these questions for her and
call her back within an hour; knowing full well all the time that
BOBBY was already dead. When HALL did call he told them that BOBEY
had refused to answer the guestions but he assured them that BOBBY
was alive and well but homesick., HALL said that he made scme remark
that BOBBY had told him about his parrot that whistled in order to
try and reassure them that the boy was still alive so that they would
be sure t~ go through with the payoff,

HALL stated that on qnndavn October ith, he and BONNIE

HEADY checked into Tiny and Marie's Motel on east nghway #.0, taking
the end cabin as you drive in on the right hand side. He stated that
BONNIE HEADY had passed out and remained in bed all day. He stated
that he went cut and started laying out a third payoff route; finally
deciding on county road 10E running scuth off Highway #40 to a bridge
about a mile from Highway #40 which he thought woiuld be a good place
for the payoff.

HALL stated that he had already told the GREENLEASES that he
WJuulu uall \-hcm db 3.w P-mo, Qull'-ldj, UCbUUGr Hbll, uuu blld.b IIB u.Lu H.Ul.l
call them until 8:30, at which time he apologized for being late. He
stated that this call was placed from Katz Drug Store, Lynnwood and
Troost; and that he talked to Mr. LEDTERMAN, He told LEDTERMAN he was
going to make the payoff very simple and that they could expect the
child back within twenty-four hours. He stated that he told LEDTERMAN
he should go to Pittsburg, Kansas and wait for a message addressed to
him, LEDTERMAN, in care of Western Union at that point, which would
tell him where the child could be picked up, HALL stated he told
LEDTERMAN he would call him at exactly 11:30 p.m. at telephone Valentine
9279, HALL stated he did not tell LEDTERMAN where thias phone was located
as he was somewhat muddled. He stated that LEDTERMAN kept insisting
that he tell him the locatlon of this phone as he had no other way of
finding out where it was located and that he finally told him it was
somewhere around Lynnwood and Troost; more specifically, near the
LaSalle Hotel., He finally told him it was some kind of a "shiren
stating that he, himself, could not remember the correct name of the
hot®l in which the phone booth was located, but which he now knows as
the Berkshire Hotel.
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HALL stated that he called LEDTERMAN, as arranged, at exactly
11:30 p.m. at telephone Valentine 9279, making the call from a pay
phone in a filling station on the south side of U. S, Highway #40 between
Blue Ridge and Stevensaun'’s Cafe., He stated that at the time of this
call he told LEDTERMAN to proceed east on U. S. Highway #40, past
Stevenson's Cafe to road 10E, and then turn south on thls road for sbout
one mile until he came to g bridge where he should throw the bag cut
on the right side of the rocad on the north side of the bridge. HALL
stated that he remembered parking near this filling station from which
he mada the phone call until he saw a dark Cadillac go by going east
on Highway #.0 with twoe men in 1t whom he took to be LEDTERMAN and
148 partnsr, HALL stated that BONNIE HEADY was with him at the time
all of these negotiations were going on bui as usual was inebriated and
did not knew what was going on,

HALL stated he was driving the rented Ford and started out
three or four minutes behind LEDTERMAN in the Cadillac. He stated
he drove down road 10E to the scuth off Highway #4,0 but did not see
the bag as he drove by aoc he went on ssuth a couple of miles and then
pulled off the road and turned arcund headed back north. He stated
that he tumed off his motor and lights and waited for five or ten
minutes until he saw car lights coming toward him. He then started
up and drove past the Cadillac which was coming south., He stated that
BONNIE HEADY was with him all the time and that as soon as he crossed

uver the bridge he stopped on the north side, got out, and pilcked up
+tha l\ng whish wns on tha west sidse of the road and nn+ it in the ftrunk

uuuuuu

of the Ford. He estimated that he actually received the ransom money
about 12:30 a.m, Monday morning, October 5, 1953,

HALL stated that after getting the money bag he drove back

into Kansas City and made a ¢all from a bar located on the northwest
co

mer of 3ist and Forest to the GREENLEASE residence, Gilmore 6200,
where he talked to Mr, LEDTEMMANN and told him, "We got the bag."

HALL also remembered making the remark about, "I might buy a Cadillaec."
HALL stated that he promised LEDTERMAN he would send him a wire in

/. 11 59 T Diddobosres Vo Sl
b[lb' uluhu.llg_, C/0 fﬂ.'-aucx.u Uu...uu iil o Luuauuts, Hhansas w:a.-n.;us ui.m n'hc;v

he could pick up BOBBY and assuring him that BOBBY was alive and well
and full of hell, knowing of course that BOBBY GREENLEASE had been
dead and buried since Monday afternoon, September 28th, He stated
that pricr to the picking un ¢f the ransom money he and BONNIE HEADY
had checked out of their motel around 8:00 or $:00 p.m. and he stated
thet agreeable to a prior arrangement they departed en route to’

St. Louis about 2:00 a.m., driving ocat Highway #40 toward St. Louis,

S e

N IR vy e iy —p— ) it



3L T=423

On Oetober 10, 1953, mabjest CARL AUSTIN HALL was interviewed by
WILLIAM G. SIMON, ASAC, at the St. Loulsx City Jail. HALL-advised that he was
ttaying at the Town House Hotel in St. Lenia, Mizsouri, st the time of -his
arretts. The room, whizh he ooeupied, wae B living room with pull=-vut beds
and a kitchenette and a large closet at ths left of the hall entrance,
This sloset he dessribed az a walk-in clovet-with a drewser in it. HALL
stated that it was in this clozet that he had plazed the two metal suit-
cags 3 which contained the ransom money. HALL wontimmed that the browm

leatiasr bag and the zippsr brief vaws wers in the living room up against the -

%3ll and thet the brief cmse was immadiataly adjevent tv the hall and the
Yroxn sult cass was pushed up againgt 1%, HALL continusd that at-what he -
estimaien was shortly before 8500 p.=o e wns #itting in the-rovom alone having
o 2=ink of whiskey. He stated that ai thla 4ime BONNIE was still gstaying at
the Arsenal Stre-: apartment. He stai®™ that he recalls it was shortly before
8:C0 pomo, because he was expecting JOHN 'WGER to bripge his girl friemd wp -
to HALL'z apartmert at 8300 p.m, HALL #ald\ie had mot met this girl friend,
tut Yhat JOHN HAGER was to bring her as a date for him. He advised that
thn=e was a Tap on the deor, and two men walked in and placed HALL under
arres%. He said that the taller of ths_ 4wo did the talking, who,in all
provebility, was Lisutsmant LOUIS SHOULDERS. HALL stated that he immed-
intaly thought, "The jig was up” and that the other man held » gun on

EALL and that HALL®s gun was in a dask drawer lozded. HALL continued that
tiw $all men atarted to look around and wsni through HALLYs -pockets and

tuok the keys +o the suitcase from the kerchief pocket of HALL's voat,

Hz atates that he iz not positive thai they were taken from this pocket,

bat was sure that the keys were taken from one of his pockets. He eon~ -,
tinced thet, after the tall man got the keys, he heard him go into the

z#loset and thought he heard him open the suitoase, and HALL told the other
mar. "I think the jig is up.” The tull wn walked back imbo the Toum

ani 4ld not way smything atout seeing any momey in the suitcase, HALL
continoed that the vther man 'said to HALL, “What do you mean?®-and HALL

said "I don't kmow what I meant," referring to HALL'x remark, "I -think.

the Jig i up.™ HALL ocontinued that ths tall man then opsped the -brisf suse
ard ks zaid, “Looks like you've got quite & bit of money here. HALL

said “Yes," apd the tall man gaid, "I'm putting the brief case back where

I foand i%t," sand HALL stated that he did replace it in ita former location.

HALL zaid that, while at the CCRAL COURTS, h® believes that he
tock sbout $20,000 or $30,000 and plased it in the briesf case and that
this wis prior to the time that he took the money with the thought of
burying it in-the ground. HALL advised that he ssked tha officers, “"What's
this all about,™ thinking that the tall man hmd not seen the money in the.
zuit ease, and that the tall man answered, in effect, "Be guiet. When I
got ready to tell you, I'1l tell you,” 2nd that he then commented that
zome woman had called the Police to inwestigate HALL, but that he
appearsd very wvegue on thie point. HALL gontinued that both of the above
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men tock him out of the door and took him to -the Police Station mnd that he
believed that on departing from the hotel they locked the-door. He stated
that fheydid not bring the asuit cases or brief case with them, leaving them
in ths room =nd BALL -wondered -why this waz-not done. HALL sdmitted at
this point that he had been drinking whisky steadily and had taken a
quartsy grain of morphine,

HALL concluded that, as he walked out of ths door with the offivcers
he remsmbersd that the two brass keys to the lsrgest -sult-case were lying on -
“he dresser. Ha stated that he 4id mot szes the only key which came with the
cther metal suit sase. HALL concluded that he had mot seen the suit cases
from tha time he was taken out of the hotsl roon by the two men and that
hs was not glwen any receipt for thsm .
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The following interview was conducted by Special Agents \‘
q_ and on October 10, 1953 at whic

time they interviewed CARL A

[. at the St. Louis City Jail. HALL
was Questioned pertaining to the book of matches found in HEADI's
pOSSESS1oN. .

Pertaining to the bock of matches found in BONNIE HEADI's
possesgion at the time of her &rrest by the St. Louis Polige Department,
subject stated that these matches were obtained at the El Rancho Matel; Kansas
City, Mooy by him ¢n 10/4/53, and * he wrote the name of ROEE EDTERMAN
in peri~.il inside this match case. He stated that he c into this motel
with BONNIE HEADY under the name of Mr. and Mrs. V. E! LLADY\Qi Booneville,
Missouri, although he does not recall the exact time in the mo¥rning that
they checked in,'

Ua atatad +hat ad +h
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they had obtained from the Mc Cord Bell Company in St. Joseph,; Missouri.
He dozz not recall the license number but believes that it was a plate
that he had previously stolen in North Kansas City, Missouri.

w i
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He stated that he did not make any telephone calls from thia
mctel and he is unable to explain why some unknown female would call for
him and BONNIL HeADY after they had checked out. He stated, however, that
later during the day while he was cut checking the nearby vicinity for a
suitable place to collect the ransom that BONNIE, who was in a semi—drunken
bUllst.l.Ull’ quld PUQDJ—UJ—J hﬂvﬂ' -uuucx-—d GUU UJ., Ullc mUUEL, u:u,:u. lal.lc
telephone; andcalled somebody and advised them of their location. He
stated that she has never adv1sed him that she did such, but that it would
be entirely possible, : :

Concerning his conversation with JOHN HAGER, a cab driver in St.
Louis; Missouri; relative té "Shipping a package;" he advised that this
referred to $500 in ransom currency that he had sent to Mr. BARNEY PAT1ON
of St. Joseph, Missouri. He atatég that PAITON was responsible for MSecuring
his parole from the Missourl State Penltentlary," in 1953 and that he had

meorran b Anda f\-:inl DATTAN amr man

forw hie nAd +hadt he daairad
DEVEDr U0 G4aid® pPalil rairivn 80 mulac‘,‘ I4r 01s seIy va.uea, ang viav WMCD Ll CwW

to send him this money as a token for his gratitude and frlendshlp for
PXTTON.
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Kidnapping, HALL stated that the suit he was wearin g on September 28,
1953, was a blue shariks<in suit, size 42, which he believes he took to
a8 cleaning shop on Frederick Avenue by the name of either HOBSON or HODSON
in St. Josephy, Missouri. He stated that he believed that he put the

shirt he was wearing at the time he handled the victim's body in the

washing machine at BONNIE's home and endeavored to launder same. He
stated that he does not presently recall what d15p031t10n he made of the
shoes ¢~ necktie he was wearing.

HALL was questioned in detail ¢ ge
appearing in the HEADY home which he stat ictim's body,
and he advised that the stains appearing on the door casing at the basement
steps leading to the kitchen and those leading to the front part of the
kitchen were no doubt from the viectim's body. He likewise stated those
stains leading from the kitehen into the dining room and then to the

back door were also no doubt from the body as he had carried 71ctim's

body in that direction.

@ O

He also advised that any blood stains that appeared upon the
cushion and bedspread in the dining rocm were also probably from the
victim's bedy. He stated that the cushion and bedspread, praviously
mentioned, were nommally on the back porch of the home but due to the cool
weather the back porch was no longer used and these thing were brought into
the dining room. He advised that they had been taken off the back porch
prior to instant kidnapping.

Ha gtated he does not recall laying the body on the fiber rug on
the back porch, but that is entirely possible. He also stated that he
did not recall specifically using the 'long handled ax in the basement of
the house to pat the dirt into the victim's grave, But that he could have
used it and not recall.

He alsc advised that he washed the chamois skin and hung it
on the line to dry; but does not recall endeavoring to launder the quilt
or comforter which was also hung on the line at the HEADY home.
/
: He alsc advised that when he found instant gun lying behind
victim's body that he opened the cylinder and took out three empty cartridge
cases and threw them on the floor and later, possibly the next day, took
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them and placed them in the wastepaper basket or the incinerator. He
definitely recalls that there were three empty cartridge cases, but does
" not recall Ihat he did with the ‘remaining live cartridges in the cylindcr- '

He also advised that to the best of his recollection the victim'a
body did not have the mechanical pencil at the time he observed it.
The red ribbon with the medal was on the body, and he mailed the medal
with the ransom note. He stated he believed he placed the red ribbon
in the fastepaper basket and subsequently burned it at the HEADY hone.

He advised he could not recall burning any newsPapers, Iood
items or other material in the incinerator.

In an effort to pin subject HALL down to his exact actions
and activities at the time he discovered the body and subsequently to
sending BONNIE HEADY to St. Joseph to do some shopping, he related thl
follovlng steps believed to be taken by him:

1. That he re-entered the basement, picked victim's body up
- and placed it on the plastic cover.

2. He left the body in the basement, obtained a shovel out
of the garage, walked out on the driveway to the rear east
side of the house and commenced to dlg a grave for victim's
body. . SRR L

3. That he dug a grave about a foot deep, went bacx down in the
basement to observe the body; then returned and dug-the
grave about another foot or two at which time he believed he
heard BONNIE HEADY returning {rom downtown St Joseph at 3
which time he re—entered the houseo

h. That he dispatched BONNIE HEADY to the living roqm to lie

down and rest and believes that he tock her a bottle of. .
liquor and to the best of his recollection she did go to

the living room end lie down on the couch and yet it could
have been that she retired to the bedroom to lie down.

He then ran down the stairs and drove the station wagon into
the basement, put victim's body in the rear of the Plymouth
station wagon allegedly at that time for the purpose of taking
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it to the river and disposing of it in that fashion, but
then decided not to take the body to the river.

g

He is unable to explain any logical reason why he did not
dispose of the body in this fashion, but merely states “I wag &o excited
I don't know why I didn't go to the river with 1t.-_1_" !

6. He then removed the body from the station wagon and placed
it back on the basement floor and then re-entered the
Plymouth station wagon in an effort to back it out of the
basement but stopped before he completed bacxlng out and
drove the car back down in the basement.

7. Got out of the automoblle and went back up and f1nished
digging instant grave.

8. Believes he then ran into the house to observe what BONNIE P
HiADY was doing and recalled that she wag either sleeping
or had passed out drunk on a couch inside the house.

9. Re-entered the basement, brought the body in his arws up

- the stairs wrapped in the plastic sheel and entered the
kitchen. He laid the body down and went out the back door
for the purpose of burying the body.

He stated that he does not believe that he ever had the body
under the bacxk steps in the basement which leads to the kitchen, although
he advised that he posaibly could have placed the body there but does not
remember,

10. Pjaced the body in the grave with the blue plastic sheet.

- Went in the garage and obtained a sack of lime, dropped it
on the body leaving the empty sack in the grave and half
filled the grave with dirt.

ll1. He then proceeded to the house where he 'ashedhhia'haﬁds
. and face in either the bathroom or kitchen and Temoved hia
clothing changing to a pair of slacks and sport shirt.

12. He then drove to £ansas City and mailed the first ransom
letter to the victim's family. ‘ ,
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HALL states that it is entirely possible that he mailed this
letter at the main post office building in Kansas City, Missouri, and.
recalls that when he mailed the letter he looked at the collection
schadule and discovered that he only had a couple of minutes before the
nail.uould be pxcked up. S - =

He stated he drove to Kansas City, Ilssourl fron St Joseph ]
in HEADY s station wagon for the purpose of mailing the first ransom .
lstter "nd then stopped at Lynn's Tavern for a drink on the way back to
St. Joseph. He stated that it was his custom to drove from St. Joseph
to Kzn as City in approximately one hour's time, that the Plymough station
wagon was exiremely speedy; and that he normally drove from 90 to 95 miles
an hour.

He returned to BONNIE HEADY's home at approximately 7:30 or :
8500 p.m. on the night of September 28, 1953. He stated that upen his
return to HEADY's homs that they both started drinking quite heavily and
he became exceptionally intoxicated and passed out thlle llstenlng to-
the radio.

He denied hearing the news of instant Kidnapping belng broadcast
on the radlo that night.

HALL was examined metlclously concerning the above story of
his baurial of the victim's body and particularly his activitiesin
disposing and carrying the bodywithout BONNIE HzADY having some &nowledge of
the v1ct1m s body in her home.

He stubbornly and peralstently refused to admit that he had
murdered the vigiim, that there was no such parson as TOH HARSH and claims
the above related facts are true.

: Wlth reference to the holster found in HEADY's home, St. Joseph,
Missouri, HALL stated that he had purchased this holster at Uncle Sam's
Loan Office, Kansas City, at the sameé time he purchased the S & W Snub
Nose Revolver. He stated that after buying it he never liked it and never
used it but always carried the pistol in his righthand coat pocket.

HALL denied that he had had any gun other than this 38 S & W,
but stated that he had talked about going on a holdup some time before
purchasing this gun. He stated that HEADY was after him about his not
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having any money and he told her that if she wanted him to he would go on I
a holdup and get them plenty of money; that he and BONNIE HEADY talxked
about what he might successfully holdup and that he cased two Safeway
Stores in Kansas City, Missouri; with the thought in wmind of pulling
the holdup. One of these stores he stated was on Broadway, around
Lleventh Street and the other store was somewhere on Broadvay, in the
300 bloex.:

He stated that BONNIE discouraged him from pulling the hoidup
stating that itwas not nacessary;that she had enough money for both
of them to get by on.

HALL continued that on 1uasday morning; September 29, 1953,
althou JL he hadn't nl&pt much all lllelUg arose and dur 1“5 the courss i
of the morning BONNIE had either read in the newspapsrs or heard over - !_,;
the radio the fact that BOBBY GREANLEASE had beenxidnapped and that she .
came to him and wanted to inow, "What it was all about." HALL stated _ ,
that he told her then that he had kidnapped the victim but for her not to f
worry and to go on back to sleep. i_ N
[

He stated he doesn't xnow whether she went back to bed but
that shs made no further protesi, and he believes that he went out and
completed filling in the hole where victim had been buried. He danied

that BONNIE HRADY had assisted hin in th
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He stated that sometime ‘following this he had suggested to
BONNIE that they get some flowers and plant them; and she suggested
sore chrysanthemums. They both got in the Plymouth station wagon and drove
to the Mc Ininisch (ph) Floral Shop where they bought a dozen chrysanthemums
and returned to the HEADY home. He stated that he denied emphaticsally
that he bought any iime, shovel; or any other material on this trip
other than the above-mentioned chrysanthemums. He stated that as near as
he can recall this action took place around noon or 1:00 p.m. and that right

after 'l'h:nr got back thay nlaced ths flowers on the grave right awav
ajier ge 184 4 8y padced T o WS gr Iiga% avaye.

stated he dug several small holes about 5" deep, and that BONNIE put the
plants therein after which they watered the grave down with the hosa.
Thereupon; he and BONNIE got their shoes extremely muddy.
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He stated that he had forgotten about watering the flowers
and that BONNIE had stated they had to put some water on them or they would _
die before taxing root. He denied placing any other flowers at any 1
other place in the yard at this time. He advised that there had been a
fern on this spot but that it had not germinated well and had diled.

§7

Lo-

B et el | B

Ll




SL ‘7-!429

He stated that following this action they went bacx into the
house where he and BONNIE had a few drinks and that he prepared a second
ransom letter using the atationery in the writing desk in BONNIE': homa.

. .. Concerning other items of interest HALL denied that ho had ever
bought iny lime at the St. Joseph Lumber Company, St. Joseph, Missouri,
but does believe that he had purchased the shovel which was used to dig
instant grave at that lumber yard. He also advised that the lime, to the
beat of his xnowledge, is not "Hot Line' but ordinary lime uaed in tha
rertilizat1on of oil. ' 1

Hs also stated that ha bad been wellacquainted wit.h RICHARD
SDICA* GARBEY, a salesman al the Swafford Auto Agency, St. Joseph, Iisaouri,
but dewied ever mentioning to GARBEI his plans to holdup any eltabllsnnent
pr.that he mentioned any "big jobs." He stated that at the time GARBEY
was getting married, believed to be July, 1953; and GARBEY had mentioned -
that he was short of funds and BALL stated that he had offered to loan
him & small amount of money so that he could get married.

He further stated that he believes he had talked to GARBEY about
their opening an automobile agency together but that he denied furnishing
any specific sum of money to finance the deal and stated that the transaction
naver got "beyond the conversation stagse.®

He denied stealing narcotics in the hospital of the Mjssouri
State Penitentiary, Jefferson City, Missouri, stating that while he was an
inmate; however, some of the inmates did break into the penitentiary
hospital and stole some narcotics. However, they were apprehended and
punished for it, but that he definitely was not one of these inmatea.

The following interview was conducted by SAC D. §. HOSTEITER bj\t\
and Special Agent — with subject CARL AUSIIN HALL on
Jotober 12, 1953.

HALL was questioned by the above relative to his trip from .. \5_
Eansas City to St. Louis, Missouri. During the course of thia interview e
and at 9:25 p.m. Special Agent f the uvenver Office came &\
into the chapel where HALL was being interviewed and mentioned to HALL
that BONNIE HiADY had said that she had lost her hat and that she had seen
HALL kill the victim., After this statement b’HALL becanme
émotionally upset and stated, "It's true, It's true.,® He then verbally
admitted that om the date of the xidnapping, September 28, 1953, after he
and HEADY had obtained the victim they drove south of Kansas City on )
Hi ghway 69 possibly three or four miles until they came to a large farm

[
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with 2 fence arcund it. HALL continued that near this farm he turned
off on a road and went some distance and then turned down a lane which

he remembered as being bound by a windbreaker twenty feet high, and

that after going down this lane a short distance he stopped the car and
shol the victim through the temple. He continued that BONNIE HEADY

walked behind tha automobile a short distance and after he shot the wictim
HEADY returred tc the automobile at which time he took victim out of

the sutomebile placing him on the ground and wrapped his remains in a

ﬂl ue plasti’, cover. He stated that the victim blad zonsiderably and
that there was a large pGCu. of blood a..l..uug the shoulder of ths road
whare he left the remains while he preparsd to wrap up the victim in the
bius plastic cover., He stated be then placed the victim in the rear '
of the staticn wagon, and he and HEADY returned t¢ Kansas City and then
13 St. Jozsph. He further related that previous to the time the

vo.ctim was kidnaped; he had decided to kill him because he considered
the boy evidence, and that he thus decided to destroy the evidence.

He additionally related that for thls purpose he bought the lime %o
rap.diy decompose the remsins in order to avoid dstection.
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HALL at this time also stated that the individual who he
mentioned as being his accomplice, TOM MARSH, was not involved in this 4
CRSe

Tmmediately after the above interview and at 10:55 P.M.,
October 11, 1953, Special Agent of the St. Louis \Q \Q ) ]
Qffics entered the chapel after departed and a

statement was obtained from HALL by agent CONNORS cutlining his and
subject HEADY's activities in conrection with the kidnaping; the )
transpertation, murder, and other activities. '

"10/11/53 4
"1, Carl Austin Hall, make the following statement to A
P and who have identified -\C 3
emselwves to gents of the Federal Bureau
of Investigation. T make this statement voluntarily

without force or threat or promise knowing it may be
used against me in court. I have been advised that I am

RRED e T R 2

5 entitled to a lawyer before making any statement. I am

5 3ly years old and reside at 1201 S, 3rd St., St. Joseph,

£ . ¥c. I have been thinking about a kidnaping for several,
g * years, I met Bonnie Heady in May 1953 and have been
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living at her residence. I brought the subject up to

her and we talked about it several times. I had thought
of the Greenlease boy some time ago because I heard of all
their money. We began to make definite plans aboubt three
weeks before the kidnaping. Bomie was with me in all

the arrangements. At first we planned that we would keep
him in the house but then we were afraid that he might
recognize us or the house if we let him go. We then planned
we had to kill him. We had planned to get him out of
school by Bonnie going to the school and saying that the
mother was ill and she had come to take him home, I
aiready had the gun and a few days before, I boughit a
shovel and a bag of lime. I think it was a fifty or

seventy five pound bag. I also bought two blue plastic
covers, at the Western Auto Store in St. Jos. On the
morning of the kidnaping we left St. Joe around 6:00 AM and
went down to Kansas City and parked around the ‘school., We
then drove around $ill about 11:00 or 11:30 AM thinking that
would be the best time. At around that time I left her off
near the taxi stand and told her to go and try to get the
boy, and to meet me at Katz Parking lot, L4Oth and Main St.,
Kansas City, Mo. In about 10 or 15 minutes she was back
with the boy. We had her (Bonnie's) station wagon, a

1951 Plymouth. Bonnie and the boy got into the station
wagon and we drove out Highway 169 in a southerly direction,
turned off at a large farm with a fence around it and a

big lake on the inside. We turned west and drove to a

big hedge row, a distance of two miles or so and turmed in
and stopped. There was a large barn there and an airplane

- parked behind the barn. Bonnie got out and walked some

distance away., I had the gun in my coat pocket. I pulled
it out and I shot once trying to hit him in the heart. I
don't know whether I hit him or not for he was still alive,
First I tried to strangle him but saw it wouldn't work and
that T had to shoot him, I shot him through the head on
the second shot. T took him out of the car, laid him on
the ground and put him in the plastic bag. I remember a
lot of blood there. This farm where the killing occurred
is about 2 miles south and 2 miles west of the state line
and in the state of Kansas. We put the boy in the back of
the station wagon and drova back to St. Joe. We drove
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directly to the house and into the garage. We had dug
the grave the day before and we put him in the grave. I
put the whole sack of lims on top of him and we filled
the grave. The next day we bought and planted chrysanthemums
there. The day the boy was killed, after burying him I
drove to Kansas City and mailed the first letter. I drove
back to St. Joseph. I realized then I had put the wrong
address on the envelope and majled a second letter. I
believe this was ths following day. I wanted to see the
ad in the paper and the next night went down to Kansas City
and put the notes under a wail box at 27th and Holmss,

and at 12nd & Charlotte. On purpose we didn*t make the
r.zkup and went back to St. Joseph. Bonnie was with me

on the trip. The next night we returned but I dontt
think we put out anmy notes. On the next night we again
drove to Kansas City we put out two notes, 13th and Summit
and ong underneath a sign "Oakview Inc.® in North Kansas
City. Meantime I had been calling the Greenlease house
and giving instructions as to where to put the money. On
this occasion the dirsections werenit clear and I missed
the spot. I went down the lane that T thought it was to
be but couldnit find the money. I turned arcund to go
bask but passed them on the way. I had forgot to change
the license plate on the Ford we rented; and thought they
gaw it. #e stayed in Kansas City that night in a motel,
The next day I left her in a motel and made arrangements
for the first pickup. I called the Greenlease home and

. told them to drive out and leave the money. This time the

arrangements were clear and about midnight we picked up
the money, which was in a duffle bag and I put it in the
trimk and headed for St. Louis. After driving about one
half hour or hour out of Kansas City I got out and looked
to see if all the monsy was there. The duffle bag was full.
Then we drove into St. Louis. We had no definite plans
when we came to St. Louis, I recall that in the second
letter T had put the medal that was around the boy's neck
and threw ths ribbon in the waste basket. Bornie had
helped me fill the grave when we buried him. Bonnie was
in on all the planning. I do not know what happened to
tha rest of the money. I never did count it. There was
suppcsed to be $600,000 in the bag. ;
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"I have read the seven page statement and after having
read it I sign it and each page as being a truthful and
voluntary statemsnt.

s/ Carl Austin Hall
- sto Ilou-is, Ho-
Oct 12, 1953

n}itnesses
n Sp. Agto, F.B. Iou St. LO'LI:LS, Mo. “ \ S \
Spec. Agt., F.B.I. St. Louis
Spec. Agt., FBI; St. Louis, Mo., 10/12/53n
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On October subject CARL AUSTIN HALL was interviewed \a'\g\ I
by Special Agent and the writer. HALL advised that

with respect to t @ wnich was sprinkled over victim's body at the
time of his burial that he, HALL; stated he purchased this lime at a
lumber yard which is Just west of the Westport Bank and approximately
one and one-half blocks on the other side of the railroad tracks.

HALL stated that this was in the Plaza District.

HALL stated that it was his plan originally to strangle BOBBY
GREENLEASE, and that he attempled to strangle the child with a smail piece
of rope similar to that used-in clothes lines; however, after placing
the rope around the victim's meék and drawing it tight, he could see that
the child was suffering, and that apparently the rope was not suitable.

He ther became upset and told BONNIE HEADY to step out of the car at
which time he fired two shots the first one missing and the second one
taking effect. HALL advised that he is not certain, but he belleves the
rope that he intended to use to strangle the victim was left at the
crime scene.

o

HALL was quest tioned by agenl gupmeeesssssees a5 to where he =
purchased the plastic case radio which he had bought for BONNIE HEADY,
and HALL advised that he believed this was purchased somewhere in the
vieinity of Morganford and Arsenal Streets. It was his belief that it was
at some appliance store possibly on the corner of Hartford and Morganford
Road.

Recovery of Two Trash Cans, Duffel Bag, and Tray

. On Jctober 8, 1953 subject, HALL, accompanied by Special | e\
Aoz ﬂ oo

Agenis ‘ )
uwas t!en taken to south St. Louis and to St. ‘Louis County,

Missouri in the vicinity of nghway 66 and the Meramec River in an attempt
to locate the duffel bag in which the ransom money had been paid and two
trash cans and d shovel which HALL purchased for the purpose of burying part
of the ransom money. The two trash cans were located in a river shack
named "THELMA™ located on Yarnell Road about four tenths of a mile south

of Highway 66. 'lhe shovel was located on Rudder Road about one tenth of

a mile north of Highway 66. These two locations are in St. Louis COunty,

Hissouri. Detailed memorandas L:iflwbtlﬁs the idsntification of the two

trash cans, a ¢ and tograph prepared by Special Agents
and are being maintained in instant file

Q e St, Louis Divisien.
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The duffel bag was located in an alley back of a garage located
at the rear of 2200-02 Wyoming Street, St. Louis, Missouri. A tray wtich
had been removed by HALL from one of the trunks in which he had placed
some of the ransom money was obtained from a
He found the tray on his fence adjoining the alley. WERO T '
reflecting the recovery of the duffel bag and th a chart and \:;"\‘c_\ *
repared by Special Agents-
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B, STATEMENTS OF HEADY
1. ORAL STATEMENTS OF BONNIE HEADY

BONNIE HEADY was questioned on October 7, 1953; at the 11th District,
Qs TI\11"ﬂ Do‘ﬂﬂe r\-mw"m l'-ﬂ-.l' r'l"l"nf r\-P ﬁﬂ1*ﬂﬁ TW“RWTAH n?r‘anT T"‘ Tn]!Tq

DU A wasiCllv

SHOULDERS and Col. I. A. LONG, President of the Board of Police Commissioners
of St. Louis, Missouri, and SAC J. E. THORNTON and SA _ sat in o C.)
on the questioning. f‘\

BONNIE BROWN HEADY stated she was 4D years of age and stated she
resided at 1201 S$. 38th Street, St. Joseph, Missouri. She advised she was :
divorced from her husband, ELLIS HEADY and had only arrived in St., Louis ¥
recently. She apparently did not know what day of the week 1t was but admitted ‘
she was the one who had gone to the school to get BOBBY GREENLEASE and indicated

he ann o a o v rmi
that she uuuusuu he was the son of CARL UATYB whose former wife would not %uult

him to see the youngster,

The questioning was conducted under considerable difficulty because of ;
her conditior; however, a statement was taken which she declined to sign.//fg;s :
statement is set forth later in this report. :

On October 8, 1953I HEADY was interviewed by Special Agent<fj NN

and \:r\qi‘
She was advised of her constitutional rights in that she was not
required to make any statememts to the agents without first consulting an attorney
and that any statements she made could be used in Court, Mrs. HEADY advised that
she had a lawyer and had consulted with him briefly before the agents arrived,
She said she had no hesitation to talk to agents about instant kidnaping, and
would not prevaricate on any of the details or facts. OShe stated; however, that
due to her excessive drinking during the period from August 29, 1953, to the time
of her apprehension, she might be hazy on dates, hours; and places, but that she
would make an honest effort to refresh her recollection.

W T e

Badain ) |

Concernlng the kidnaping, she stated that she now believes that CARL
HALL had planned this kidnaping for at least a couple of years. She said that
about three weeks before the actual abduction she and he drove by the GREENIEASE
heme and she now recalls that they had driven by the home on prior occasions,
She statef by way of background that she first met HALL in St. Joseph, Missouri,
during the latter part of May, 1953; that knowing him for about two days he moved
into her home at 1201 S5, 38th Street, St. Joseph, Missouri, where they entered
into a common law arrangement, She stated that at first CARL HALL did not
advise her that he was on parole or had & ¢riminal record; that his lincome
merely kept them furnished with copious supplies of whiskey, but that she
actually supported the household in the purchase of groceries, the payment of
utilitiks, and other necessities, She stated that while in this arrange-
ment and prior to the kidnaping he had advised her that he had a former wife.
She stated that he never did name this woman, but related that as a result
of this alleged union a son was born, that this wife secured a divorce and )

Y—
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that the son was now living in the GREENLEASE home, She stated he had advised
her that one of the conditions of the divorce action was that a court order
had been executed barring him forever from seeing his son or obtalning custody
of him. She stated that she definitely was told by HALL that his son was in
ths GREENLEASE household and is definitely sure he named the son as "BOBBI",
She stated that in driving past the GREENLEASE residence prior to the actual
abduction, he stated that his purpose in driving by was to see whether or not
BOBBY was in the yard where he might surreptitiously observe him and possibly
have a chance to converse with his son. She stated that while HALL never did

aztually say that he was formerly married to Mrs, GREENLEASE; she, BONNIE HEADY,

arrived at the conclusion that Mrs. GREENLEASE was the former wife of HALL, due
to the fact that HALL had told her that his former wife was given custody of
their son. She stated that pertaining to the actual abduction; she and HALL
discussed this in detall on Sunday, which would be September 27, 1953, in her
home at St. Joseph, Missouri. She stated that on that occasion they were both
scber and that HALL had stated that she was to prpceed to the French Institute
of Netre Dame de Sion School, pose as Mra, GREENLEASE's sister, and obtain the
child using the ruse that Mrs, GREENLEASE had suddenly been taken iil and that
she wanted custody of BOBBY in order to take him to his mother.

During the guestioning it was asked of Mrs. HEADY why she did not
take her Plymouth station wagon to the school, secure BOBBY, and allow HALL
tz sit in the car and talk to him there, and she stated that "we both agreed
this would not be a good idea®, She stated that pursuant to their plans they
left St, Joseph, Missouri, around 9:30 A.M. in her Plymouth station wagon and
drove to Kansas City, Missouri, for the purpose of getting BOBBY GREENLEASE.
She said they had no other cause or reason to visit Kansas City on September
28, 1953. She continued stating that they drove to the Katz Drug Store parking
lot LOth and Main, Kansas City, and parked the station wagon in the parking
facllity there, that she then proceeded to the Toedman Cab stand located in
the immediate vicinity and secured the services of a taxicab and instructed
the driver to take her to the French Institute of Notre Dame de Sion, 3828
Logust. She stated that on this particular moming she was definitely sober,
had had only two drinks early in the morning which had not affected her in
the least ard that she was normal .in every manner,

Continuing she advised that she arrived at the school around 11:00
A.M,, to the best of her recollection, that she rang the bell at the
cuter door, was admitted by the sister and informed the sister that she
was Mrs, GREENLEASE's sister, that she and Mps. GREENLEASE had been shopping
in the plaza area, that Mrs, GREENLEASE had suffered a sudden heart attack
and therefore had sent her, BONNIE HEADY, to the school to obtain BOBBI's
custody and to bring him to Mrs, GREENLEASE, She stated that in due course
of time one of the sisters brought BOBBY GREENLEASE to her, that. she left the
school, proceeded in the same taxicab to 38th and Main Street to the Katz

-51-
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Drug Store parking lot where she and BOBBY got out of the cab. She stated
that enroute she asked BOBBY the names of his two dogs but denied that she
asked him the name of his parrot. She stated, however; that he told her he
had a green parrot named POLLY and that the parrot would converse with people.
She stated that she knew that the GREENLEASE family had two dogs inasmuch as :
wizn she and HALL had driven past the GREENLEASE residence they noticed two |
dogs playing in the yard, She also stated that BOBBY had told her enroute that ‘
the family had two cadillac automobiles, She denied telling the sister at the
sehcol that Mrs, GREENIEASE was in the St, Mary's Hospital., 3She stated,

howsver, that one of the sisters asked her;, "Is Mrs. GREENLEASE in St. Mary's
H:spiltal"? She states that she belleves she answered the nun in the affirmative.
She also advised that enroute from the school to the parking lot she had told
BOBEBY CGREENLEASD that she was going to take him to ses his daddy and that they
were going to get some lcecream,

It should be here stated that BONNIE HEADY admitted that she had been
at least technically guilty of violating a court order in obtaining BOBBY
GREENLEASE if CARL HALL%s story had been true, She stated however, that she.
did not think it too serious. She did not state that they had had any plans
for returning BOBBY to the school but advised that she had merely assumed that
HALL would return him to the school after he had had a shart interview with
his slleged son,

BONNIE HEADY stated that the Toedman Cab in which she and BOBBY were
riding drove into the Katz parking lot from Main Street and let them out near
the side door, just inside the archway, that she paid the cab driver giving
him a $1 bill and that the fare was about 85¢. She stated that after getting
out of the cab she and BOBBY walked down the sidewalk on the side of the build-
ing past the popcorn stand looking for CARL HALL, as he was suprosed to meet
them there in the lot, She stated when she had originally gotten out of her
staticn wagon driven by HALL she had done so before he parked it and there- &
fore, she did not know where he was parked., BONNIE HEADY stated that after '
getsing past the popcorn stand she saw her station wagon parked in the south
part of the lot and that she and BOBBY walked over to it and found CARL HALL
sitting behind the wheel in the car. She sald BOBBY very readily got into the
station wagon next to HALL and she got in next to BOBBY so that " BOBBY was
sitting in the middle in the front seat, She stated that as soon as they got
tc the station wagon CARI, HALL remarked "Hello, BOBBY, how are you?", BOEBY
said "Fine", or some such similar remark, and HALL and BOBBY GREENIEASE carried
on quite a conversation like they knew each other. She stated that as socon as
she and BOBBY got in the station wagon HALL drove off the Katz lot down to the
@ountry Tlub Area shopping district and let her out near JACK HENRY's and told
her he would pick her up in two hours--without stating any definite ‘time,
BONNIE HEADY stated that this arrangement for her to shop for about two hours
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on the plaza had been made the day before and it wag not discussed further—
she merely got out of the station wagon, walked up past ‘Helzberg's Jewelry I

Store and visited shops all pver the plaza, 8She stated that during her

shopping tour she purchased a pair of hose, some earrings and a slip, each

of these articles being purchased in a different store, the names of which

she could not recall. She stated that after making a complete tour of the

plaza, she snded up in a bar where she had four shots of whiskey with water

cewr, Every effort was made to get BONNIE HEADY to identify the bar in

which she did her imbiblng, and although she had been quite clear on

details up to this point, she was very indefinite as to the bar except to

say that it was quite dark inside. She could not remember whether or not
she had ever been in this bar before and claimed to have no details as te

the architectural furnishings or personnel of the bar which she patronized,

Considerable iime was spent with BONNIE HEADY on this point. She emphatically

denied that she ever went to the rest room in the bar although admitted that she

had not had an opportunity to visit a rest room since leaving home at St. 1

Joseph, Missouri, at 9:30 A.M, and that she usually took every opportunity
afforded her to visit a rest room,

4

She stated that she met HALL by prearrangement around 1:30 near
JACK HENRY's when he came by in the station wagon. She said she got in and . '
asked him what he had done with BOBBY, to which HALL replied he had taken }
him back to the school, 8he stated she also observed that HALL had a 25-pound
sack of Nutrena dog food in the back of the station wagon and she made some
remark about it that she was glad he had gotten the dog food as they were . b
about out. She stated that after getting in the station wagon they
immediately drove to North Kansas City where they stopped at Lynn's Bar,
which is their regular stopping place-~so much so that the proprietors there
often remark, "You couldn't drive by here without turning in®. She said
they had three or four drinks at Lynn's Bar and thep started out for St.
Joseph, Missourl, where they arrived about 3: 30 P.M.

BONNIE HEADY advised upon arriving at St. Joseph she could not
even recall getting out of the car but there was a possibility that she
had done so, it being pointed out that according to her story she still had
not been to the rest room since she left home around 9:30 that momming.
She msaid HALL went in the front door and came out through the basement, at
which time he immediately suggested that she go uptown and get his laundry
and do some shopping, which she did, taking the station wagon. She stated
she got HALL's laundry, picked up some earrings she had repaired, and
fooled around town until the stores closed at 5:30 P.M. ©She stated after
the stores closed she drove to Brun's Super Market on the outer belt high-
way, where she got some groceries, and noticed for the first time that.
the sack of Nutrena dog food was not in the car, She stated she did not
think anything about this but now realizes HALL must have taken it out
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of the station wagon as soon as they got home from Kansas City as it was
certainly not in the car when she put her groceries in after buying them )
at the super market. _ _ !

She said she arrived back home about 6:30 P.M. and found HALL at
home alone, where she had left him about three hours earlier.

BONNIE HEADY emphatically stated that no one other than CARL HALL
or herself had been in her home since Monday, September 28, 1953-- that no
crnie other than HALL and herself had slept in any of the beds and in fact no
one had been on the premises with the exception of possibly her maid, who was
there on the Friday before the kidnaping., She stated the maid generally comes
on Monday and Triday but since they were in Kansas City on Monday, the maid
did not come and on Friday she called and said she was sick and couldn't
ccme, She stated that so far as she knew the colored maid was the last
individual other than HALL and herself who was on the premises as not even ‘ b
a delivery boy had come to the home. 5She stated, however, that she had oL
prepared a meal one evening for Mr, BARNEY PATTON, attorney of St. Joseph,
Missouri, who was both a personal friend and legal council for CARL HALL,
She stated she does not recall the exact evening that he was at the home
for a steak dinner, but atates she 1s definitely certain that it was prior
to the kidnaping. BONNIE HEADY was specifically and definitely interrogated =
concerning one TOM MARSCH or MARSH, or a JOHN MARSCH or MARSH, She stated
emphatically that she had never heard that name prior to the time of thelr
arrest in St. Louis, She stated she never saw any TOM MARSH, never heard 4
of any TOM MARSH; and has no idea where he might fit into instant pleture,

It should be here stated that prior to this point in the interview
BONNIE HEADY had stated that in the station wagon at the time of BOBBY ‘
GREENLEASE's abduction, there was a blue plastic sheet which she had used
to cover the back end of the station wagon so that it would not be torn
up or soiled by her boxer dog, "Doc", whom she often carried in the car.
She stated she had had thie plastic cover for a long time as she previously
had two other dogs, a total of three, and carried them all over the country
to various dog shows and used the plastic cover to protect the station
wagon from deformation by her pets, Besides the plastic cover she stated
there was also an old quilt lying the back of the station wagon but could
not give any reason for it being there other than to say that it had been
there a long time. She admitted it had not been cold enough in a number
of months to use 1t as a lap robe or cover and had no logical explanation !
for its presence in the station wagon, ; ¢

-

At this point in the interview Mre, HEADY informed again that
CARL HALL had an apartment in St. Joseph that he paid $50.00 a month for,
and that the reason he had this apartment was that he was on parole and he
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had to have an address of this type as a mailing point for his parole
supervision and that he couldn't afford to let a parole officer know he
was living with her without the benefit of a formal marriage as thias would
be a violation of the parole regulations. She also stated at this point
that she had had no tradesmen or repairmen into her home other than a
plumber who had fixed the toilet on the first floor & number of weeks prior
to September 28, 1953. She also advised that on her trip downtown after
arriving home she bought no fertilizer, lime or any other material of this
gort.

She stated that on Honday evening she prepared the meal, they stayed
at home and watched television. She stated that she did not see on the

television anvy news item announcing the abduction or the disappearance of -

the victim, She stated she recalled that she and CARL HALL had several
drinks, in fact she described him as getting "blind drunk" -- that he got
drunker that night than he usually did, although she did not imbibe as
heavily that night as usual. BShe stated she recalled they went to bed

just as the news flashes were going to be televised, She sald they

arcse the following morning, Tuesday, September 29; around 9:00 or 9:30 A.M.
and that either while at the breakfast table or shortly thereafter she
ricked up the newspaper and saw the news account of the abduction and
disappearance of the victim., She stated she immediately asked HALL to

tell her what he had done with the victim; claiming that up to this time she
had assumed that HALL had returned the victim to the school or had made
arrangements to do so. 8he stated HALL admitted to her then that -he had
rot returned the victim to school, and that while he did not have personal
custody of the boy he assured her that he knew where the boy was and that
she shouldn't worry about him--that he was all right. When asked at this
point why she did not go to the police or the family of the child she stated
that she figured then that she would be caught and would be "in it" and that
HALL would also be arrested on this charge. She stated that she also did
not believe at this time that HALL would be responsible for the death of

the child, even though she knew that he had Imowledge of his whereabouts,

On Tuesday morning, September 29, 1953, BONKIE HEADY etated she
walked out on the back porch Just to look arocund as was her custom; and
when she did so she saw a place in the dog pen where the dirt had been
disturbed for quite a large area. 8he immediately asked HALL about it and
he said ha had worked up a bed in preparation for setting out some flowers,
BONNIE HEADY admitted that she noticed this plot of newly worked earth
after rEading of the kidnaping of BOBEY GREENIEASE in the Kansas City Times
and received the evasive answers from HALL as to what had become of the

victim, BONNIE HEADY stated that she was satisfied with the explanation
af the mowle woarkad asarth eiven hor 'hv HALL and thev decided to nlant s0m
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chrysanthemms, and accordingly, both she and HALL drove to MecInicht'a
Greenhouse and got a dozen chrysanthemum plants, after which they returned

Lo A SR Mt B, L AR T r




SL 7-429

home and she and HALL planted them where he had prepared the dirt., BONNIE
HEADY stated that she helped HALL plant the chrysanthamums and that although
the dirt was not hard, 1t was firm and they had to work it up. She denied
that there were any big clots of dirt which would cause her to believe that
the ground had previously been turned up, but did admit that it was not as
hard as the rest of the yard, ©She stated it was necessary for them to
water ths chrysanthemum plants and in doing so she got her shoesdirty. She
said she was wearing a pair of black play shoes and phe got mud all over
then. She stated that she admitted she had knowledge of the kidnaping at
the time these flowers were planted but she did not suspect it was a grave and
they planted these flowers about noon.

She zaid that that afternoon they lald around the house getting drunk
and she was ecnstantly worrying about the child--that HALL never said where the
victim was located and just kept saying he was well. She admitted that each
day she read che newspapers and related that the papers sasid no contact had
been made with the kidnapers por had any ransom note been received by the
victims family. She claims at this time she asked HALL;, "Why haven't they
made contact?". She denled any knowledge of any ransam note ever being
prepared or mailed, Concerning this possibility she stated she had a “
considerable supply of writing material in her home, paper and envelopes,
stating that she had two sizes of envelopes which actually fit the des-
¢ription of envelopes in instant case, B8he stated she had purchased the large
cnes from the poat office inasmich as they were already stamped and it would
be more convenient for her to prepare them. She claimed HALL used her writing
desk and material and she never had any knowledge of the contents of any of
his letters., She stated he would inform her that they were personal letters.
She advised he never asked her to mail any letters for him, in fact she gave
him letters of her own to have him mail for her. She stated thare was a
pessibility that her fingerprints could be located on any of the paper and
envelopes in her home because she had handled them in her home, but
emphatically stated that she had never assisted in the preparation of any
ransom notes whatsoever,

BONNIE HEADY claimed that she and CARL HALL remained at her home in
St. Joseph, Missouri, until the afternoon of Wednesday, September 30, on which
occasion they drove to Kansas City and had dinner at the Coates House, arriving
there about 6:30 P.M., She stated thig was their favorite place to eat, that

L + hath +ha hand
they ate there on numercus occasions and were well known to both the head-

waiters and always had the same booth whenever it was available, it being
the booth in the northeast corner of the restaurant immediately adjacent to
the service door and they used the same waitress on every occasion they
patronized this establishment, BONNIE HEADY stated while eating in the
Ccztes House HALL left the booth stating he had to make a telephdne ¢ all,
He might have left more than once as he was always going to the bathroom
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and she did not try to keep track of him, BONNIE HEADY stated that she could
not recall where they went after leaving the Coates House and as far as she
could remember, they never went any place other than to start back to St,
Joseph, but did remember they stopped at Lynn's for a few drinks on both

the way in and the way ouwt. She said they got back to St. Joseph about 10:30
or 11:00 P.M, : :

BONNIE HEADY stated that about a week before the kidnaping occurred
she recalled that CARL HALL drove her to the Union Station in Kansas City and
left her in the car while he went in., When he came out he had several
newspapers and she definitely recalled that he had a Chicage paper and a
St. Louis paper under his arm, but could not reeall a Tulsa paper or an
Cklahoma City paper. She added that he could have had such a paper, however.
as he had several in his hand when he came out,

BOWNIE HEADY stated that she and HALL remained at home in St. Joseph
on Thursday, October 1, 1953, and that she was drunk all of the time and
~ould not recall what their activities consisted of ; however, she had knowledge
that sometime prior to Friday evening HALL rented a “blue Ford sedan from a car
rental place in the 200 block on 7th Street in St. Joseph in her name and
she could not think of any logical reason for him doing so but gave her
consent because she was enamored with him and would do anything he asked her
to do; and further, that she was drinking all the time and that her mind was

urther, that she was 1g time that mind was
muddled.

HEADY stated that on Friday evening she and HALL left her home in
S5t. Joseph driving the Plymouth statlion wagon and leaving the rented blue

Foard sadan in har drivawaw, Bha anid thev dravae to Kansas ity stornnineg ot
iford sedan l1ln ner driveway, o€ 8alG iney arove Lo Jansas L1y SLopplng av

Ruggle's in North Kansas City for fried chicken, having previously stopped
at Lynn's for a drink before getting to Ruggle's.

After leaving Ruggle's, which she estimated was about 7:30 P.M.

2
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for at least an hour; then to the Continental Hotel Omar Room; then to

the President Hotel Drum Room, HEADY stated that HALL had let her out

at the Muehlbach and he went to park the station wagon. She denied knowing
where he parked the station wagon and said they walked from the Muehlbach

Lo 17 -2 =1 —— [a ey 'I TTd o Do o1
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Hotel, , After leaving the President Hotel, HALL had her wait and he went
and got the car and came and picked her up. She stated after they left
the Drum, she was drunk and unable to walk. She sald they had been in
each place for at least an hour and had at least three or four drinks in
each place.
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HEADY stated that HALL was always leaving her to make phone calls
or go to the rest room but she thought nothing of this as this was a regular
practice of his, BShe stated that he probably made phone calls from the
Muenlbach, President and Continental Hotels as he was absent from her presence
in each place.

HEADY stated that after leaving the President Hotel they went to
another bar which she described as being of poorer type than the three
rreviously visited and that that was the last she remembered as she must have
rassed out In this establishment although she admitted it would have been
possible for them to have gone to some other bars as it is her nature to be
able to remain upright although completely blacked out. She stated the next
thing she remenbered after going to one other bar following the Drum Room
in the President Hotel was when she awoke at home in bed on Saturday,

October 3, and she has no recollection as to how or when she got there,

HEADY stated that on Saturday night she and HALL went to Kansas
City taking both the station wagon and the Ford sedan., She stated they left
her home about 6:00 P.M., She drove the station wagon and HALL drove the
Ford. They stopped at Lynn's Tavern in Northtown for about an hour and then
decided to leave the station wagon 2t Lynn's and use the Ford. She stated,
at this point, HALL had a set of keys to her station wagon which he kept in
hiz pessession at all times which was a duplicate of her keys, She stated
after leaving Lynn's they went over town and she could not recall eating
anywhere but made a round of the bars starting at the Ambassador Hotel, then
the Bellerive, then the bar in the big apartment house across the street
and down from the Bellerive. She stated that she could not even remember
leaving this bar but is sure that they did as she recalls helping close up
the town which would have been at 12:30 A.M. at some bar which she could not -
definitely recall. She stated all during the evening HALL would as was his
practice leave her either for the restroom or tO'telephone.

She atated at the closing of the town they left and went back over
to Lynnis Place which at that time was closed and she opined that it must
have been after 1:30 A.M., as 1:30 A.M, was the closing time at Lynn's,

She stated the station wagon was still there in at least approximately the
same place she had parked it, HALL told her she was too drunk to drive and
s0 was he and they should check in at a motel until they sobered up. She

stated that she was passed out but does remember being assisted into a

motel and woke up the next day, Sunday, between 3:00 and 4:00 P.M,, snd

found they were in a motel at the northeast corner of the intersection of
U. 8. Highway 71 and 69 in north Kansas City. She stated they had the
dark blue Ford sedan with them at that time and HALL told her he had left
the station wagon in a Sinclair filling station. She emphatically denied
that she had seen the station wagon since leaving it the night before at
Lynn's,
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BONNIE HEADY stated that after coming to on Sunday afternoon she and
HALL started nipping again pn a bottle they had in reserve and did not leave I
the cabin until after dark, HALL had already suggested that they drive to St. ;
Louis for the weekend and she agreed to do so, and then she called ROBERT '
CASTLE; who is connected with Kelflick's Kennels, St. Joseph, Missouri, from
some place where they ate in Kansas City on Sunday night. She said she told
CASTLE to go back and get her Boxer dog and take him to the kennels as they
were poing to be away for several days. HEADY stated she could not remember
where they ate or where they went after leaving the tourist court but un-
dovbtedly they went some place to eat because she remembers making the long-
distance telephone call to CASTLE and it was from some eating place but she
could not remember eating or any of the detalls after leaving the tourlst
court, :

As far as she could remember, shortly after making the phone call !
they started for St. Louis in the blue Ford and HALL was driving. She said
she was pretty well inebriated but did wake up cone occasion when the car was
stopped and she remembers hearing the trunk slam followed immediately by HALL
getting in the ecar, She stated she did not ask him what he was doing but
aasumed he had probably pulled off the road to relieve himself and found the
trunk door open and ¢losed it. 8She stated the next thing she remembers they -
were in St. Louis, She stated, however, she did recall that they went out J
Highway 40 to St, Louis and it was entirely possible that he could have stopped
for a moment or two and she would not have known it as she was in a drunken
stupor and was sleeping all the way. : b

She stated upon their arrival in St. Louls she awakened and recalls
the first place they went to was a bar and she estimated this to be around L
£:00 A.M. as the bar just opened. Stremuous efforts were made to effect the
lozation of this bar but she could not recall any details of the location of

same, structure, or other identifying data or any personnel therein, GShe

stated she did recall that it was sort of a tumble-down place, was not
prstentious in any manner and there might have been two or three men in the
piace when they walked in although she explained the bar was just opening
when they walked in. She stated that she ordered herself a drink and that

TIATT Tadfd Lnwm b =14
HAIL left her here although hs did not tell her his reason for leaving and

she estimates he was gone for about one hour. She said at least it was long

enough for her to get drunk, She said upon his return he was driving a

used automobile red in color and she believes it to be a Nash automobile.

She sald she then admonished him saying, "Now we got two cars here® and he
UGN, P

informed her he had left the Ford on a parking lot. He told her he had
wanted and needed a car of his own so he bought one. ’
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She stated that at this time she suggested they check into the
Chase Hotel in St. Louis and HALL objected to this saying she was too drunk
to walk through the lobby of a hotel so they cruised around and finally
located an apartment house. She stated that HALL made all of the arrange-
ments concerning the rental and that he informed her that they would stay
here for a couple of days. She stated that this time was the first time she
had actually seen the luggage HALL had purchased although he informed her at
the time he left her at the bar upon arrival in St. Louis that he did purchase
scme luggage due to the fact that it would loock extremely strange for them to
¢heck into a hotel or motel without luggage.

She stated that they entered the apartment house and that HALL
irmediately flopped himself onto the bed and went inteo a heavy aleep and that
she had a bottle of liquor and had herself a few drinks and became interested
in the two grips he had purchased. She described these as metal grips about
the size of foot lockers. One was green in color and one was black. She said
she decided to look on the inside to see what the inside of the luggage looked
like and opened it and saw that it contained a large amount of money. She
stated she endeavored to awaken HALL to secure an explanation of this money but
that he refused to do so merely replying to her efforts with grunts and groans.
She stated she then flopped over on the bed and went into a sound sleep and
did not wake up untlil the afternoon. She advised that when she woke up both
HALL and the grips were gone but she noticed a note on the dresser and she
quoted from memory; "I had to leave, I'll be right back". She stated that
later on that same afternoon she got another note with an apartment key in
it, She stated she stayed in this apartment and did not see HALL at all;
and the next day having been out of whiskey she was in somewhat of a seuni=-
scber condition and declded to go get some more booze. She called a taxicab
and told him to take her to a ligquor store. When she opened her purse to
pay the cab driver the fare she found $2,000 in $20 bills in the bottom of
her purse, She stated that she now realizes that HALL must have put the
#2,000 ransom money in her purse while she was sleeping and at the time
he left the apartment. She stated she obtained some liquor and milk and
went back to the apartment and started drinking and shortly thereafter she

wrmm mmemoatad o PRy I VL ) o PRvRp wt iy
was al‘'rresuved uy UJ.J.J.UU].Q UJ. DIIB DU. WuJ.ﬂ J.'UJ.-LE-G UEPGI.J. l-'u-l-(Slll.l.

Ly

-60-

O e S T T e S
. . et

o,

W

M e e AN 1T T



ot
Pt
o el
b
=
Priog
S
o -

N
i

af

X

SL T-hes , . _
HEADY was reinterviewed on October 10 and 11; 1953, and she in
substance related the same set of facts with but slight variations until

her aimission of ﬁlt on October 11, 1953. This interview was conducted &)'\‘( )

by Special Agents and

HEADY seemed to be well composed at the start of the interview;
howsver, after thirty minutes of thorough and meticulous questloning she
admitted that she bad 1ied about getiing out of the station wagon on the
Country Club Plaza on the day of the kidnapping after she get BOBBY
GREFENLEASE ocut of the French Institute of Notre Dame de Sion., She alsoe
admitted at this time that she knew when she got him out of the French
Institute that he was not CARL HALL's son and that there was no gquestion in
ber mind of the reason for decoying him out of the schocl as she and CARL
HALL had been making careful plane for over twc weeks to kidnap BOBBY, GShe
stated that CARL HALL had been tallting about pulling a big kidnapping for
aver Lwo months and told her he had thought of nothing else while he was
in the Miswmouri State Penitentiary and thought he had some very good ideas
wnich he cov’d use and avoid detection.

BONNIE HEADY stated that they picked the GREENLEASE boy because
CARL said that he knew PAUL GREENLEASE in 'school and knew that it was a
waalthy family. She stated that they drove to Kansas City on numerous
nccasions; looked at the GREENLEASE home, both from the front and rear
and tried to decide the best way of getting their hands on the boy.

BONNIE HEADY stated that they had first considered the possibility
of keeping the boy in her home and releasing him alive; but the more they
talked about doing this the more loophcles they found in this plan and
d=cided at least two weeks before the kidnapping that they would have to
kill the bey in order to avold detection, feeling that he would be able -
to identify both of them and the hide-out sheuld they release him alive,

BONNIE HEADY stated that CARL HALL had followed Mr, GREENLEASE
to the school where he delivered the boy on several cccasiona, but she
could not recall ever being along when they did this, She stated that
ghe did go with CARL HALL to the schcol and was familiar with the location,
but dsnied being in the school prior to the day of the kidnapping.

BONNIE HEADY stated there was absolutely no reascn to kill BOEBY
GREENLEASE as he never gave them any trouble or resisted them in any way.
He seemed to be a happy bright 1ittle boy who Just thought he was going
for & ride and raised no objJectlon whatsoever to doing so. '

+  BONNIE HEADY stated that she and CARL first thought about ‘putting
the body in the river after they killed BOBBY GREENLEASE, but decided that
this would not work as if there was a delay in the payment of the ranaom
monsy the body might come to the surface and would spoil thelr chances of
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getting the ransom. She stated that they then decided thsy would have to
bury the bedy and tried to pick out a good spot to do so. She stated that
they found a place in a wouded area over on the Kansas side of the state
line not toc far from the CREENLEASE residence and considared this place
as they thought pcssibly they could smatch the child from his home rather
“har the schocl. She stated that they thought this would be an ideal place,
but afiter they made their final plans and went back to see about digging
a nole to put the body in ahead of time they found that bulldozers had moved
in and were knocking down trees; apparently preparing for a subdivision. They
then derided the only place they could bury the body with any degrae of
~extainty was in her backyard.

BONNIE HEADI stated that the only hitch in their plans as
criginally mad- was the fact that they had intended to strangle the boy
rather than shoct him as they were afraid a shot would be heard. She stated
that HALL had a piece of rops or heavy twine with which to strangle the boy,
but after he got out in the country where he intended to commit this act he
foomd that the twine was not long enough to get his hand in and twist it,
and therefore he had to shoot the boy rather than strangle him,

BONNIE HEADY stated that she did not see this attempted strangulation
as she had left the car and walked up the road with her dog but GARL HATLT
stated that was the reason he had to shoot the boy. She stated that when
zhe gct vack to the car the boy was not dead yet and was still moaning, and

thars was blcod all cver the station wagon. She stated she was startled as
asha hud never seen a parson die before and that it was not at 211 like

it 2T =28 e Dl T Va SAdila o 2w —

movies~ and television shows. She said when a person was shot they just -
dLPd sand there was no msess or blood, but that was not the way it was 1n this
instance.

BONNIE HEADY stated that CARL HALL had had a pistol ever since
shortly after she met him, She stated that about the Lth of July and probably
July 3, 1953, she went with CARL HALL over to Kansas City, Kansas, where he
pu:ehased a «32 caliber Smith and Wesson blue steel revolver from a hardware
store on north side of Mimesota Avenue, just east of 18th Street. CARL HALL
‘confirmed this information and stated that as he recalled he used his right
ramg in purchasing this gun and gave address as Iola, Kansas. He stated this
g was stolen out of the glove compariment of BONNIE HEADY's station wagon
while parked on parking lot scuth of the Ambassador Hotel sarly part of

September. HALL stated he did not report this theft to the police department.

+ BONNIE HEADY stated that when she took her dog and walked up
the hadge row waiting for CARL HALL to murder BOBBY GREENLEASE in scme manner
she lost her hat. She described this hat as a small brown felt hat with a
New York makers tag in it. She stated that this hat was purchased by her
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at a2 small ha* shop around- the corner from the Taft Hotel in New York City about
two years agc. She stated she did not know just how she lost her hat but
ramembers it dropped to the ground while she was holding con to her dog after

A 1 A4 A +
shots were fived: that it was real close to the hsdge row and she did not

ihink to pick it up and it would probably still be in that lane. During the

preparation of statement she, for the first time, admitted that she wrote 21l

e the ranscm letiers and instructions prepared in connection with the payoff.
g+ stared that she did this at the direction of CARL HALL and helped him

1 i mivor wawddinea Af dhoss watbos IRATY waas wrowwr miankh dndamaatad 4~ Tron e
I nann.n g UlUlIE Ul LG50 HUUE G nifayl was valy mUcn inieresied o ANow

17 ‘Pe FB‘“ haxadwritmg experts had been able to identify her handwriting,
wirg she had rade every attempt tc disguise handprinting and handwriting
a ..i mdruted to know if FBI had been successful in idsentifying it.
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uf The ransca meney aboubt midnight, Sunday night, October 4, they had
dricen net mere than two or three miles when he again stcpped the car,
Jharged tha license plates on the rented Ferd and tock his flashlight and
told her he had looked in the duffel bag and "it was really full of money" ’
and that “they had it", and had been successful in their elsborate plans
vhict they bad wcrked oub together.

!

) |.|"

BONNIE HEADY stated that she cannot recall much about the trip
from Kansas City to 5t. Louis. In fact, she does not remember CARL HALL
stopping %o make phone call to GREENLEASE after picking up ransom package.
She statad first she remembers they arrived in St. Louis with HALL having
d:rz all driving, just when the bars were opening which would be 6:00 a.m.,
wrning of October 5, Monday. She stated they stopped had a few drinks
znd shorily after CARL HALL showed up with two suitcases; one considerably
aargs> than the other., They then took the suitcases and went in rented

F <rd up intc an alley where they opened the trunk and she for the first time
szw the duffel bag which CARL had picked up the night before. She stated
that the duffel bag was tied with bard knot and that both she and CARL
triad to uwntie it unsuccessfully., She finally told him "for Christ sake
get out your knife and cut it"., She stated that HALL did take out his
knife and cut the rope and that the duffel bag was crammed full of money,
with mecre money than she or CARL had ever seen hbefore in their lives.

She stated that they filled the two suitcases with the money and that both
suitcazes were full. She stated that the larger of the suitcases, which
sbe deseribed as a foot locker type, was so full that they could not get
the 1id #lcsed with the tray on top the money, and therefore threw the
tray away in crder to be able to close the locker. She stated that there
was no questicn but what all of the money was in the duffel bag when they
gol 4o St, Louis and that all of this money was put into the two suitcases
as described.
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BAINIE HEADY stated that the only other time she saw this money :
in the bags was in the apartment at 50l Arsenal Street and at that time she
meraly loocked in the larger of the twe suitcases and that it was just as
trey had filled it earlier in the day in thse alley previously described.
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During the ¢ourse of interviews, SA maintained

contact with A whms the cellmate of subject HEADY,
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Handwriting and handprinting speclimens were taken on subject HEADY
and forwarded to the Laboratory.
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2, SIGNED STATEMENT OF BONNIE HEADY _ :
The following 1s the aigned statement of subject BONNIE HEADY: '
. ' - ' "St, Louis, Mo.

Octqbpr 1n, 1953 . |

"1, Bonnle Heady, the fellowing voluptary signed statement
toﬁané Special Agents, FBI, U. 3. b-‘!
Dep't. of Justice. reats or pfomises of any kind have

been made to me and I know 1 do not have to make, an{ statement kc.‘) ‘

: unless I so deairb. I have Peen advised of my r:lgh t.o employ
= a lawyer. ,
4 o "0n Sunday September 27, 1953, Carl Hall, with whom I have been

1living at my homé 1201 Scuth 38th Street, St. Joseph, Missouri,
dug a hcle in my back yard. This hole was about 4 feet desp,
between 4 and 5 feet long and about 3 feet wide. It took Carl
all afturnoon to dig this hole. I didn't help him dig it but
knew at the time he was digging it in furtherance of his plan
to kidnap Bobby Greenlease and intended to kill him and dispose
of his bedy by burying him ip this hole.

"On Monday September 28, 1953 Carl and'I drove to Kansas City in
my Plymouth station wagon and according to our previously worked

out plan ¥ took a Toedman gab to the French Institute of Notre -
Dame de Slon. I had the cyb wait while I went in to get Bobby
Greenleage. I told the sigters that I was Bobby [ireenlease's aunt !

And that his mother had had a heart attawt while we were shopping
on the P],ua. The sister \jent. and got Bobby Greeplease for me
and I togk him out and we got in the cadb which I had waiting for
" ms, I had the cab drive mq to Katy's parking lot at 40th & Main
5 where Carl was waiting for me in my atation wagon.

"Bobby and I got in with Bqbby in the middle of the front seat
and Carl drqve us out in the country. I didn't know whers we
went but we gtarted out Wegtport Road and went qulte a ways out
in the countr( and onto a natural colored gravel yroad. We drove

ARG A

Z off this road‘into a wheat field with the stubble standing.
7 There was a big thick hedge along side this lane and weq drove in
33 quite a ways and parked. J knew Carl was going tp shogt the boy
% although he hadn't given ug any trouble, I got ont and walked

. off the hedge row for quite a ways until I heard two shots fired }
x> fairly close together. I had my dog "Doc®™ with me and as soon “
? as I heard t.he two shots. I turned around and went back to the car. .
o : '
.§§
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"Before I 1qft the statiqn wagon Carl had let the tail gate doun
and spread out the blue plastic shest, When I got back Carl had
the boy wrapped in the plastic shest in the back of the atation I
wagon and covered him with an old comfort. , :

nT got in the front seat uith Garl and put "Doc” in the sscond

seat. We drove back into town and got onto the southwest traffic . N
way going north into the downtown area., We went across the air- :
port bridge I think but if we didn't we went across the A.3.B. ¢

bridge onto #71 highway. We drove to Lynn's tavern in north

Kansas City where we stopped for a couple of drinks leaving the

dog and Bobby's body in the statlon wagon. After having a

couple of drinks we drove home to St, Joseph. Carl drove inte —
the basement and unloaded the body onto the basqment floor. '

"I went arcund and went thru the front door and opened the kitchen
door leading to the basement, Carl carried the body upstairﬂ
wrapped in the sheet and put it in the hole he had dug the day
before, He put lime on the body but I didn't see him dp it.

Carl started to fill in the hole but only put enough dirt in to
cover the body. Carl said he had to drive back to Kansas City
and mai) the ransom letter T had prepared on Sunday at Caprl's

direction; that is I wrote it while he dictated.

"After Carl had washed the blood out of the station wagon he
drove to Kansas City to mall the first letter. I stayed home and
tinished £iliing in the hole in the back yard up to about 6
inches of the top. The next day Carl finished filling in the
hole and we went cut to McInnish's green house and bought some
flowers which we planted over the grave.

ek o 2T e o ma— _-A-- mmad ‘.' Lm-& —— a2
L WIowve &1l VNE Tansom IioLwed ana I.u DLIUGLAWID 4D aAl™

rected by Carl and went with him to put out 11 the pay off
Instructions on the night we arranged for the pay off at the
church at AOth and Harrison. 1 don't remember any of tha details
of the second pay off attempt in north Kansas City as I was
drinking pretty heavy.

*About mid-night Sunday night October 4, 1953 we picked up a :
duffle bag on a country road east of Kansas City and after driv- ]
ing for quite a ways Carl stopped and took a flashlight and looked 5
in the duffle bag and changed the license plates. Cad told me it {
logked like the monsy was all there and we utar?ed out and drove
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to St. louis arriving early in the morning. I read this state-
ment on six pages and it is true.

"/s/ Bonnie Efa Heady. 4 : I
"Witne ,
;:; Special Agent, FBI b ‘\ \Q\

Special Agent, FBI"

1

The i‘-olloning unsigned statement was obtained from
HEADY at the time of her initial interview on October 7, 1953, -
Although HEADY refused to sign it, she admitted that it was true.
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Mr. THCRNTON: Mrs. HEADY, you know you have been talking to Chief of
Police JEREMIAH O'CONNELL. Colonel I. A. LONG, Lt.
SHOULDERS; and Mr. J. E. THORNTON of the Federal Bureau
of Investigation and no threats or promises are being -
Jnade to you. You know that you will undoubtedly be
‘brought into couwrt and anything you tell us is free
“land trus.

M. HEADY: Yes, I'm trying to help you as much as I can. I'm just
8o hazy on some things that I can't remember., If you
had been drunk as long as I had, it does something to
your brain. I just travel around in a haze most of the
tine,

T wsticns by Colonel JEREMIAH O'CONNELL
Lnswers by BONNIE EROWN HEAUI
» What is your name?

4. BONNIE BROWN HEADY

Sy

G. Hcw old are you?

4o WO

Q. Are you married or single?

i, I'm divorced. o

Ss What is your address?

A» 1201 South 38th St., st. Joseph, Missouri

Qs Do you have a residence in the City of St. Louis?
A. Well, I just have that apartment for two days.

Q. Do you know the address of that apartment? ’

La Well, I'm not sure, it's }0 something, whats that street, it starts I}
with an A. 7
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Arsgenal? ' _ 7 _ !
Arsenal, thatts it.

When did you rent that aﬁa.rtment?

I guass 1t must have been Yonday morning.
Was anyone with you when you rented 1t?

He rented it. I just stumbled along.
When ycu say he; please name who you mean,

I mean CARL HALL. . P

Whe is CARL HAIR?
Well, my boy fri

And, how long do you know CARL HALL?

Since about the end of May.

And where did you meet him?
111 a barc
Where?

In St. Jos.

You were arrested about 12:30 a.m., the morning of Qctober 7th, suspected
of being implicated in the kidnapping of ROBERT GREENLEASE who was
kidnapped in Kansas City on or about September 287

I can't tell you what date it was. T think it was a Monday.

Will you tell us in your omn words just exactly what you know about that?

. /
Haw do you want me to start?

Just start out in your own words and tell us just exactly what you know. i
Well, he had —
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Well, CARL had talked about his boy off and on——CARL HALL had talked
about his boy since I first lkmew him, Off and on he'd mention it.

And hs told me about his first W‘ué He told a lot of things

about her, how they got along how mean she treated him and

evarything and T felt sorry for him because I thought he had had
a bad deal all the way 'rouwnd,

He didn’t tell me,

Ncw where did he first tell you about this boy?
I dai-t knew. -

Think,

At 5t. Joseph. All the time we were together he just mentioned it
cnce, he liked to see his boy and when we went to Kansas City, he'd
drive by the house, .

The Greenlease homs?

He drcve by there several times. He said he 'hoped to catch the hoy
ocut so he could see him.

Where is the Greenlease homs located?

I think it's Baronna Road, I believe it is. It's out in an exclusive
residential section.

How many times did you pass the home?
Several times,
Over what period of time?

Jus‘r over the last two weeks, ;

Was that after he had talked about this boy in St. Joseph tHat you
passed this home? :

Yes, he talked about him sver since I knew him. So ha said — CARL
HALL said that he guessed they wouldn't leave the boy play out in the
yard because they thought he might want to see him - so would I go
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pick him up at the school and he could spend a few hours with him,
He said they wouldnt't let him have him at the school because she has
prcbably warned him abbut her ex-husband. And he was very nice to
hir when we got him in the car,

He asked you if you would go and get this boy?
Y2%e o

Ard then what did you do?

T went and g2t him, just walked in and got him.

Tell us just exactly what you did thers, how you went inteo the school,
whe saw you and what you did,

W=211 he stayed in the parking lot at Katz' and told ms to catch a cab
and 80 T did. T went to the school and there was a Sister sitting

there at the desk. I Just told her I'd come to pick up BOBBY GREENLEASE,
that this mother had taken ill and wanted me to br:mg him to her. 8o

shs went and got him immediately.

Did the Sister turn the boy over to you?
Trat!s right.
Did she ask you any quastions?

Ne. rone at all, She did say that she was very sorry about Mrs. GREENLEASE
being i1l and we both better say a little prayer. We did and that is

whiie the other Sister was getting the boy. We walked right back out

and the boy was there walting and he came right up to me and tock a hold
cf my hand.

And then what happened?

I took him 4o the cab and we drove to Katz! parking lot and CARL HALL
was sitting there in my station wagon at the parking lot. Then we
drove directly to the Plaza and I was there about 2 hours and he
picked me back up and the boy wagn't with him and I asked where the
bey was and he said he took him back to the school. Then we drove
straight home to St. Joee. '

Did you recall what day it was?
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‘No. I don't lmow what day it is half of the time.

After you arrived back home, that is to St. Joseph; Missourl, what
happened there?

He sent me directly out of the house — domntown - to buy him some
things and get his laundry and to go to the grocery store and

that took me quite a little while.

And then what happened?

T Jjust came home and we ate supper and watched television like we always
do.

Anything happen the next day - unusual?
well the next morning after breakfast, I was reading the paper and so —-
Recall what paper that was?

Well, we get two, The Kansas City Starr and the St. Joe News and Press,
both, .

Was thers anything in that newspaper that you were interested in or
attracted your attention?

It told about the kidnapping and I was dumbfounded.

The kidnapping of who?

EODBY GREENLEASE; then I asked him gquestions.

¥hat quastions did you ask him?

I asked him what he did with thé boy and where he was and everything and

that is when he got mad and wouldn't say anything and told me to mind my
own business.

MR. THORNTN: Did he hit you then?

Ao

MR.

A-

Yes.

THORNTON: That was on a Tuesday?

Yese
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A. Yes. I besn running around looking like this ever since.
CHIEF O'CONNELL: Was he home all day Tuesday? That would be September 297
A. I can't remember whether he was or not.

. Did you remain home all day Tuesday?’

A ¥+ AL A
Ae 1 dide
Qo Y ld?

A. Yes; he wa. with me practically all the time.

e

Q. Did you remember if he was home on Tuesday, all day?

A. TWell he was home most of the day. He might have run an errand some
place.

he Did you have any discussion about this on this particular day? x
A. The only discussion was when he hit me, that was on Tuesday. f
Q. Did you have any discussion on Wednesday?

A. Very little, 'causerI told you he would not talk about it. I would mention 4

it and whenever I did he acted like he was going to beat up on me again. Lo
Q. Did you see any other article in the paper?

A. Yes, svery time I'd read the paper. I'd Just ask him what he kmew about
it.

Q. What would he say?

A. He'd Just say I don't know a thing and mind your own business, I'1ll take
care of things.

Q. Did you have any discussion on Thursday?

A. I don't think so. ‘

Q; Did you get the newspaper on Thursday.

-
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T got so I just didn't mention it any more. Yes, I read all the items
in the paper every day. '

And Friday the same way?

Yes, 'cause I was interested and thought maybe the boy would be brought
back. I wanted to know it, I was so anxious 1o see.

And Saturday?

Yes.

Did you or CARL HALL leave St. Joseph between Tuesday and Baturday?
Yes, wme were down to Kansas City several days.

Gver what pericd of time?

From the kidnapping 'til Saturday.

From the day of the kidnapping until Saturday?

Yes;, I think three times.

Do you recall what days?

I think Saturday was one day.

And what other days did you go into Kansas Citj if you recall?

anything urmsual 'cause we'd been going down there asbout twice a week
all summer; going to shows and fool around.

Well, I can't recall, but there was 3 days we went in; but there wasn't

What was the name of some of the places you used to go.
We most always went to Coat's House; and one night at Eddie's Restaurant,
and then we'd go to the Muhlbach Hotel and have drinks and when it was

s0 hot this summer we'd go down there and stay over the weekend in the
air conditioned hotel, L ’

Did you ever go to the LaSalle Hotel?

Noy we went to the Ambassador Holtel.
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Waa you ever in the laSalle?
I don™t know.

Well, oz Stunday?
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He wasldn®t go. I think there®s an eating nla.ee in the Ia.Salle
cilled the Branding Iron and I suggested going out there to eat
aze nightc He said he didn't want to because he owed the man

who run it same money,
How, on Sunday, did you go into towm?
Yas, Sunday evening. -
Did pou go together?

I drove tha Plymouth and he drove the Ford.
Wagon. -

That is your car?

Yezo

What othsr kind of antomobile did you have?

a4

T had 2 = 2 WTren Tawd
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Where did you rent thia?
Thers in St. Joa.

id you imsw the name of the company.

It's a Plymouth Station

No, I can't think of it. TYou won't have any trouble finding out -

some place on Tth Street.

When did you rent this blue Pord?
Can't tell what day elther. .
Before Kidnapping?
i'I'est, before kidnapping.

Are you sure sbout that now?
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